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Ξηροί καρποί - ζαχαρώδη
καφέδες απ’ όλο τον κόσμο

Speciality Coffee

Σοκολατοειδή - Κεράσματα

Βιολογικά Προϊόντα

Τσάι - Βότανα

Web: www.coffeeiliadi.gr

Βενιζέλου 8, Βέροια - Τηλ.: 2331100888 

Πρόγραμμα “ανάσα” 
για 35.000 ανέργους

Στόχος να προσφέρει ένα πρώτο βήμα εισόδου στην 
απασχόληση σε ανέργους ηλικίας έως 29 ετών

Δυσαρέσκεια για τη συμμετοχή στη 
Κυβέρνηση από στελέχη στη Βέροια

Ολοκληρώνεται η διαδικασία για την 
αποζημίωση των παραγωγών της Ημαθίας

Λιγότερα προϊόντα αγοράζουν 
οι Έλληνες καταναλωτές
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2-0 την Κέρκυρα 
και τώρα... ΠΑΟΚ



Να είσαι μοναδικός

Βρες κάποιους ξεχωριστούς 

τρόπους να επικοινωνήσεις με 

τους υποψήφιους πελάτες και 

να διαφημίσεις τα προϊόντα 

σου. Διάλεξε καινούρια μέσα 

διαφήμισης-δημοσίων σχέσεων-

προώθησης πωλήσεων κλπ. απότι 

οι ανταγωνιστές σου. Με αυτό 

τον τρόπο ξεχωρίζεις από τους 

υπόλοιπους και κερδίζεις χώρο στο μυαλό των καταναλωτών.

Να είσαι ξεκάθαρος

Θα πρέπει να είσαι σε θέση να περιγράψεις με μεγάλη καθαρότητα 

και ακρίβεια το τι κανεις σε κάθε ενδιαφερόμενο. Συνήθως μια 

μικρότερη περιγραφή είναι πιο εύστοχη από μια μεγαλύτερηκαι 

πιθανότερο να τη θυμούνται. Επειδή όμως είσαι ότι δηλώσεις, πρέπει 

να έχεις πρώτα αποφασίσει τι εικόνα θες να δώσεις προς τα έξω. 

Ας δούμε ένα απλό παράδειγμα : Ο ιδιοκτήτης μιας επιχείρησης 

τοποθέτησης τζαμιών δεν είναι απαραίτητο να δηλώνει τζαμτζής. 

Μπορεί να παρουσιάζεται ως ο ειδικός στο γυαλί και το κρύσταλλο, 

ή ως η εταιρεία που εξασφαλίζει την καλύτερη ηχο/θερμομόνωση, 

ή ως το το κατάστημα με την μεγαλύτερη ποικιλλία σε βιτρώ 

και καθρέπτες... εξαρτάται πάντα από το σύνολο των προϊόντων 

που επιλέγεις να διαθέσεις αλλά και από τον τρόπο που θα τα 

παρουσιάσεις.

Να είσαι συνεπής

Η εικόνα που μεταφέρεις προς τα έξω πρέπει να είναι σταθερή. Είτε 

είσαι στον τομέα των υπηρεσιών, ή στην λιανική ή έχεις πελάτες 

εταιρείες, θα πρέπει ότι κι αν διαλέξεις σαν εικόνα να ενισχύεται απο 

κάθε δραστηριότητά σου (πακετάρισμα, διακόσμηση, κοστολόγηση, 

διαφήμιση, σχέσεις με πελάτες αλλά και προμηθευτές).

Σχεδίασε

Βεβαιώσου πως έχεις προετοιμάσει ένα πλήρες σχέδιο market-

ing, πρωτού αρχίσεις τις προσπάθειες διαφήμισης/προώθησης 

των προϊόντων/υπηρεσίών σου. Το σωστό σχέδιο θα σε σώσει 

από περιττά έξοδα με την αποφυγή των μη αποδοτικών μεθόδων 

διαφήμισης κλπ.

Δικτυώσου

Η δικτύωση δεν είναι κάτι το καινούριο, μολονότι τα ηλεκτρονικά 

μέσα της έχουν προσδώσει μεγάλη αξία. Η δικτύωση αποτελεί 

βασικό εργαλείο του marketing, Με την προϋπόθεση όμως πως 

γίνεται σωστά. Δηλάδή, με τους κατάλληλους ανθρώπους και 

υπό τις απαραίτητες προϋποθέσεις, ώστε να μεγιστοποιηθεί το 

αποτέλεσμα.

Στόχευσε σωστά

Οφείλεις να αποφασίσεις ακριβώς ποιούς θέλεις για πελάτες, να 

κατανοήσεις πλήρως τα χαρακτηριστικά αυτής της ομάδας και να 

προσαρμόσεις το μείγμα marketing με τρόπο που να ικανοποιεί τα 

άτομα που ανήκουν σε αυτήν.

Μέτρησε την προσπάθειά σου

Σε τακτικά διαστήματα είναι καλό να εκτιμάται η αποδοτικότητα 

των διαφορετικών εργαλείων marketing που αξιοποιεί η επιχείρηση. 

Με δυο λόγια, να υπολογίζεις κατά πόσο τα χρήματα που δίνεις 

αποτελούν επένδυση ή απλά έξοδα....Χρησιμοποίησε τα απαραίτητα  

στατιστικά που θα δείξουν ποιές μέθοδοι δουλεύουν και ποιές 

πρέπει να βελτιωθούν ή να εγκαταλειφθούν.
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Ιδιοκτήτης - Εκδότης
Κυριάκος Γρηγοριάδης

Σύμβουλος Έκδοσης
Καλλίστρατος Γρηγοριάδης

Γραφεία - Τυπογραφείο
Κεντρικής 194, Βέροια

Τηλ. & fax: 23310 72236
Κιν.: 6948808995

E-mail: stifaka.news@gmail.com 

* Τα επώνυμα άρθρα δεν απηχούν απαραίτητα τις 
απόψεις της  εφημερίδας.

Γράφει ο Σωκράτης Αναστασίου*

1912: Το Θιβέτ γίνεται για πρώτη φορά με τη βία επαρχία της Κίνας.

1913: Ο ανθυπολοχαγός Εμμανουήλ Αργυρόπουλος, πιλοτάροντας 
ένα Μπλεριό 11, χάνει τη ζωή του, λόγω πτώσης του αεροσκάφους 
του. Είναι ο πρώτος νεκρός της ελληνικής πολεμικής αεροπορίας.

1932: Ο αμερικανός χημικός Τσαρλς Γκλεν Κινγκ κατορθώνει να 
απομονώσει τη βιταμίνη C.

1997: Η Διαρκής Ιερά Σύνοδος της Εκκλησίας της Ελλάδος ζητάει την 
απόσυρση του νόμου περί προστασίας του ατόμου από την επεξεργασία 
δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα (Συνθήκη Σένγκεν).

2002: Δύο κούκλες ηλικίας τριών χιλιάδων χρόνων, o Φοίβος και 
η Αθηνά, επιλέγονται ως οι μασκότ των Ολυμπιακών Αγώνων της 
Αθήνας.

2008: Σύμφωνα με στοιχεία που βλέπουν το φως της δημοσιότητας, 
περισσότερα από 120 χιλιάδες Ελληνόπουλα γεννήθηκαν εκτός γάμου 
τα τελευταία χρόνια.

4 Απριλίου: Παγκόσμια 
Ημέρα Αδεσπότων Ζώων

Η Παγκόσμια Ημέρα Αδεσπότων Ζώων καθιερώθηκε με πρωτοβουλία των ολλανδικών φιλοζωικών οργανώσεων 
το 2010 για την ευαισθητοποίηση της διεθνούς κοινότητας σχετικά με την τύχη των 600 εκατομμυρίων αδέσποτων 
ζώων που υπολογίζεται ότι διαβιούν υπό άθλιες συνθήκες στον πλανήτη μας. Οι φιλοζωικές οργανώσεις καλούν 
τον καθένα μας να υιοθετήσει ένα ζώο ή να συνδράμει προγράμματα και καμπάνιες για την προστασία τους.

Η 4η Απριλίου επιλέχθηκε ως Παγκόσμια Ημέρα Αδεσπότων Ζώων για τρεις λόγους:

•Χρονικά είναι ακριβώς στο μέσο της 4ης Οκτωβρίου, που γιορτάζεται ως Παγκόσμια Ημέρα των Ζώων.
•Είναι ευκολομνημόνευτη ημερομηνία (4/4).
•Δεν υπάρχει κάποια άλλη άξια λόγου εορτή την ημέρα αυτή.
 

7 βήματα για πετυχημένο 
marketing

* Φυσικός, MSc in Marketing
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Οι περισσότεροι 
ομνύουν στην περίφημη 
«ανανέωση του πολιτικού 
προσωπικού». Και ο 
γράφων μαζί τους! Ας 
δούμε όμως τι εννοεί 
ακριβώς ο καθένας μας 
όταν αναφερόμαστε σε 
αυτό το ζήτημα; Είναι η 
ανανέωση του πολιτικού 
κόσμου απλώς θέμα 
ηλικίας; 
Αφορμή γι αυτό 
το σημείωμα ήταν 
μια αποστροφή του 
λόγου ενός από τους 
καλύτερους σύγχρονους 
ποιητές μας, του Μιχάλη 
Γκανά. Φιλοξενούμενος της κ. Φλέσσα στην εκπομπή «στα 
άκρα» –  παρεμπιπτόντως μια από εκείνες τις εκπομπές όπου 
αναδεικνύεται ο ρόλος και η παιδευτική σημασία που θα μπορούσε 
να έχει η κρατική τηλεόραση – ο ποιητής ισχυρίστηκε πως η 
άμετρη κολακεία που επιδαψιλεύουμε στους νέους, ιδίως όταν 
είναι μια κολακεία που βασίζεται μονάχα στο νεαρό της ηλικίας 
τους  και πουθενά αλλού, δεν είναι σωστό πράγμα. Υποψιάζομαι 
πως αυτή η πρόταση του ποιητή ισχύει ακόμη περισσότερο όταν 
αναφερόμαστε στην Πολιτική.  
Προχθές, νέος σχετικά (48 ετών) πρωτοεκλεγμένος βουλευτής της 
περιφέρειάς μας, σε μια επί παντός επιστητού ομιλία του, έκανε 
ρελάνς στην γενική απαίτηση του κόσμου για ανανέωση, καλώντας 
όλους τους «γηραιούς» συναδέλφους του (περιλαμβανομένου 
του εαυτού του!) να αποσυρθούν από το προσκήνιο κάνοντας 
τόπο στους νέους, τους τριαντάρηδες και τους σαραντάρηδες 
πολιτικούς, που θα σαρώσουν κάθε τι παλιό και θα αλλάξουν τα 
πάντα. Είναι τελικά πανάκεια η νεότης; Κουβαλάει πάντα μαζί της 
την φρεσκάδα των ιδεών και την καινοτομία των πράξεων;  
Δεν είμαι απόλυτα βέβαιος γι αυτό! Ζώντας καθημερινά την κοινωνία, 
οι εμπειρίες που αποκομίζει κανείς συνήθως ανατρέπουν μια 
τέτοια απλουστευτική θεώρηση των πραγμάτων. Στην πραγματική 
ζωή, δεν είναι λίγες εκείνες οι περιπτώσεις που γίνεται κανείς 
μάρτυρας εντυπωσιακά καινοτόμων «γερόντων» και πεισματικά 
οπισθοδρομικών «νεανιών». Η έκφραση πως αυτός «γεννήθηκε 
γέρος» δεν είναι σπάνια και αφορά νέους σε ηλικία ανθρώπους 
με ιδέες, συμπεριφορές και αντιλήψεις που θα περίμενε κανείς 
από ανθρώπους πολύ μεγαλύτερης ηλικίας. Στην εποχή δε που 
ζούμε, πολλές φορές ένας νέος άνθρωπος τριάντα ετών, είναι από 
άποψης εμπειριών ζωής στο ίδιο επίπεδο που ήταν ο εικοσάρης 
πριν από μερικές δεκαετίες. Ένας σχεδόν μετ-έφηβος, που παίζει 
στα δάκτυλα των χεριών του τα γκάτζετ, την αργκό και τις ιδέες 
της εποχής του αλλά ακόμη δεν έχει επιτύχει τίποτε με τις δικές 
του δυνάμεις στον κοινωνικό και εργασιακό στίβο. 
Ειδικά στο πεδίο της Πολιτικής, η αβεβαιότητά μου 
πολλαπλασιάζεται, για δύο κυρίως λόγους:
Ο ένας λόγος αφορά την ίδια την λειτουργία της. Όντας στην 
χώρα μας ένα πεδίο πρόσφορο σε κάθε είδους φαβοριτισμό, 
ευεπίφορο στον άκρατο νεποτισμό και  εύφορο για κάθε είδους 
θερμοκηπιακό κομματικό εκβλάστημα, η Πολιτική είναι ικανή να 
ευτελίσει και να ακυρώσει εν τη γενέσει κάθε απόπειρα ανανέωσης 
του προσωπικού της που δεν στηρίζεται σε ανοιχτή κοινωνική 
συμμετοχή και στοιχειώδη ζητούμενα αξιοκρατίας και ικανότητας. 
Η σύνθεση της σημερινής Βουλής, με όλα τα ευτράπελα και τα 
απαξιωτικά για την πολιτική ζωή, που καθημερινώς λαμβάνουν 
χώρα στις τάξεις της, είναι ένα απτό παράδειγμα των όσων 
αναφέρθηκαν παραπάνω. Μια Βουλή με πολλούς νέους (και σε 
ηλικία) βουλευτές, που δεν πετυχαίνει να βελτιώσει την λειτουργία 
της αλλά αντιθέτως, κινδυνεύει να σπαταλήσει και τις τελευταίες  
εφεδρείες σοβαρότητας και κύρους που της απέμειναν.
Ο άλλος λόγος αφορά την φύση της. Η Πολιτική εκ της ίδιας της 
αποστολής της, απαιτεί ένα ελάχιστο εμπειρίας και κοινωνικών 
δεξιοτήτων, που σπανίως πια βρίσκονται στην προσωπική σκευή 
ατόμων τριάντα ή ακόμη και σαράντα ετών. Ιδίως όταν αυτά τα 
άτομα προέρχονται κυρίως από εκφυλισμένους οικογενειακούς 
«μπαξέδες»  ή προστατευμένα κομματικά θερμοκήπια. Ένα 
τρανταχτό παράδειγμα συνολικής αποτυχίας και απαξίωσης, 
ζήσαμε με την ομάδα των «κηπουρών του ΓΑΠ», οι περισσότεροι 
των οποίων ήταν νέοι σε ηλικία, φερέλπιδες και καλά μορφωμένοι 
καινούριοι πολιτικοί, που είχαν όμως ένα τεράστιο έλλειμμα 
πείρας, κοινωνικής τριβής και προσωπικής ικανότητας. Κακά τα 
ψέματα, η Πολιτική ΔΕΝ είναι επάγγελμα και δεν μπορεί να την 
μάθει κανείς από τον μπαμπά του ή από τον μπάρμπα του στο 
κόμμα. Όσοι το λένε αυτό, είναι μακριά νυχτωμένοι ή περίκλειστοι 
στον μικρόκοσμο της ελλαδικής κομματικής και οικογενειακής 
νομενκλατούρας.  
Συμπερασματικά, η ανανέωση του πολιτικού προσωπικού, δεν 
φαίνεται να είναι μονάχα θέμα ηλικίας. Εκείνο που είναι απόλυτα 
επιθυμητό για έναν νέο πολιτικό του ΑΥΡΙΟ για την χώρα μας, 
δεν είναι μονάχα η ημερολογιακή νεότητα. Έχουμε ανάγκη 
από νέους πολιτικούς αυτό είναι αλήθεια. Έχουμε ανάγκη από 
πολιτικούς τίμιους, ικανούς, με κοινωνικές δεξιότητες, με ιδέες, με 
όραμα αλλά και δύναμη, κρίση και την ανάλογη εμπειρία να τις 
υλοποιήσουν. Πιστεύω πως αυτοί οι πολιτικοί δεν είναι δυνατόν να 
είναι «αμούστακα παιδαρέλια» των τριάντα ετών στην πλειοψηφία 
τους. Θα μπορούσαν να υπάρχουν στις τάξεις τους όμως και τέτοιοι, 
αν είχαν αναδειχθεί μέσα από την ίδια την κοινωνία με ανοιχτές 
διαδικασίες αξιολόγησης και επιλογής. Η κύρια πηγή ανανέωσης 
του πολιτικού προσωπικού, εξακολουθώ όμως να πιστεύω πως θα 
πρέπει να είναι η δεξαμενή των έμπειρων, ικανών και επιτυχημένων 
επαγγελματικά ανθρώπων που αυτή την στιγμή στην πλειοψηφία 
τους απέχουν συνειδητά από τα πολιτικά δρώμενα. Ο τρόπος να 
προσελκύσει η Πολιτική τέτοιους «ιερωμένους» στην εκκλησιά 
της είναι γνωστός και πολύ-συζητημένος. Θα πρέπει να αλλάξει 
«σκοπό» και «τρόπο» η ίδια. Αυτό δεν είναι εύκολο και μάλιστα 
«εν λειτουργία». Είναι αδύνατον όμως να γίνει «εν στάση» για 
ευνόητους λόγους. Οι σημερινοί πολιτικοί αρχηγοί λοιπόν, φέρουν 
εκτός των άλλων και την ευθύνη της ανανέωσης του πολιτικού 
προσωπικού της χώρας. Αρχής γενομένης από τους ίδιους σε 
ορισμένες περιπτώσεις! 

Η ανανέωση του πολιτικού 
προσωπικού: Είναι θέμα 
ηλικίας τελικά; 

       Γράφει ο Ηλίας ΤσιαμήτροςΞεκίνησε, με τη δημοσίευση της σχετικής πρόσκλησης, η 
υλοποίηση του προγράμματος «Επιταγή Εισόδου στην Αγορά 
Εργασίας για Άνεργους Νέους», που απευθύνεται σε 35.000 
χιλιάδες νέους ανέργους. Το πρόγραμμα, που υλοποιείται στο 
πλαίσιο του «Εθνικού Σχεδίου Δράσης για τους Νέους» του 
υπουργείου Εργασίας Πρόνοιας και Κοινωνικής Ασφάλισης, 
αποτελείται από μια δέσμη παρεμβάσεων τριών φάσεων, που 
αναπτύσσεται ανάλογα με τις ανάγκες των ανέργων νέων και 
το εκπαιδευτικό τους επίπεδο.

Η ανεργία είναι πλέον το πιο επώδυνο και ταυτόχρονα, 
επικίνδυνο σύμπτωμα της οικονομικής κρίσης. Για το λόγο 
αυτό, το Υπουργείο Εργασίας έθεσε το σύνολο των υπη
ρεσιών του σε πλήρη ετοιμότητα, ώστε να δώσει  τη μάχη για 
την αξιοποίηση κάθε πόρου που έχει στη διάθεσή του, για την 
προσφορά θέσεων εργασίας, ιδίως στις κατηγορίες εκείνες 
του πληθυσμού που αντιμετωπίζουν ιδιαίτερα προβλήματα 
ένταξης στην αγορά εργασίας. Στόχος είναι να αντληθεί το 
μέρισμα απασχόλησης από παντού και  να προσφέρει ένα 
πρώτο βήμα εισόδου στην απασχόληση για 35.000 χιλιάδες 
νέους συμπολίτες μας που σήμερα είναι ανενεργοί, στο 
περιθώριο της αγοράς εργασίας και χωρίς ευκαιρίες στον 
εργασιακό τους βίο.

Στο πλαίσιο αυτό, το Υπουργείο Εργασίας, Κοινωνικής 
Ασφάλισης και Πρόνοιας αξιοποιεί όλες τις δυνατότητες 
και ήδη σχεδιάζει μια σειρά από νέες δράσεις έτσι ώστε να 
αναχαιτιστεί η άνοδος της ανεργίας. Τα αμέσως επόμενα 
βήματα του Εθνικού Σχεδίου Δράσης θα αφορούν στη 
δημοσίευση της πρόσκλησης «Επι ταγή εισόδου στην αγορά 
εργασίας στον κλάδο του τουρισμού» για 10.000 θέσεις 
για νέους, καθώς και σε δράσεις ανάπτυξης της νεανικής 
επιχειρηματικότητας. 

Το πρόγραμμα
Η «Επιταγή Εισόδου στην Αγορά Εργασίας» διακρίνεται σε τρεις 
φάσεις, κατά τις οποίες οι ωφελούμενοι θα παρακολουθήσουν 
80 ώρες κατάρτισης, θα τοποθετηθούν για πρακτική άσκηση 
διάρκειας πέντε μηνών (500 ώρες) σε ιδιωτικές επιχειρήσεις 
με παράλληλη παροχή υπηρεσιών συμβουλευτικής και 
υποστήριξης και με το πέρας της πρακτικής άσκησης θα 
μπορούν να προσληφθούν σε επιδο τούμενες θέσεις εργασίας, 
με πλήρη μισθό και ασφάλιση, τουλάχιστον για ένα έτος. 
Πρόκειται για μια συνεκτική δράση που σκοπεύει όχι μόνον 
να προσφέρει μια πρώτη επαφή των νέων με την αγορά 
εργασίας, αλλά και να παρέχει την άμεση προοπτική για 
μία θέση απασχόλησης, στον τομέα κατάρτισής τους. 
Δικαίωμα συμμετοχής στο πρόγραμμα έχουν νέοι 18 
έως 29 ετών, οι οποίοι πληρούν ορισμένες προϋποθέσεις 
όπως,  για την κατηγορία «Απόφοιτοι Πανεπιστημίων/ 
ΑΤΕΙ», απαιτείται να έχουν  πτυχίο ανώτατης εκπαίδευσης 
της Ελλάδας ή του εξωτερικού αναγνω ρισμένου από το 
ΔΟΑΤΑΠ ή βεβαίωση περί αναγνωρισμένων επαγγελματικών 
προσόντων, πτυχιούχων τυπικής ανώτατης εκπαίδευσης από 
το ΑΕΙ ή το ΑΤΕΙ σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία. 

Ακόμα, να έχουν γεννηθεί από 1.1.1983 μέχρι 31.12.95, 
καθώς και να είναι εγγεγραμένοι στα Μητρώα Ανεργίας 
του ΟΑΕΔ. Δικαίωμα συμμετοχής επίσης έχουν και όσοι 
συμμετέχουν σε Επαγγελματικά Επιμελητήρια/ Ενώσεις. 
Τέλος, για την κατηγορία «Απόφοιτοι υποχρεωτικής, 
δευτεροβάθμιας και με ταδευτεροβάθμιας εκπαίδευσης» 
απαιτείται να έχουν γεννηθεί από 1.1.1983 μέχρι 31.12.95, 
καθώς και να είναι εγγεγραμμένοι στα Μητρώα Ανεργίας του 
ΟΑΕΔ.
Σημαντικός «όρος» κατά τη διάρκεια της υλοποί ησης του 
προγράμματος είναι ότι οι συμμετέχουσες στο πρόγραμμα 
επιχειρήσεις δεν επιτρέπε ται να προβούν σε καμία μείωση 
προσωπικού.

Υποβολή αιτήσεων
Το Υπουργείο Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας 
προκειμένου να εξασφαλίσει την ομοιόμορφη πληροφόρηση, 
τη μεγαλύτερη δυνατή προσβασι μότητα αλλά και, κυρίως, 
τον αδιάβλητο και αντικειμενικό χαρακτήρα της διαδικασίας, 
έχει διαμορφώσει ειδική ιστοσελίδα του προγράμματος, την 
http://www.voucher.gov.gr, μέσω της οποίας αποκλειστικά θα 
γίνεται ηλεκτρο νικά η υποβολή των αιτήσεων συμμετοχής και 
των δικαιολογητικών, ενώ η βαθμολόγηση των υποψηφίων 
θα πραγματοποιηθεί αυτοματοποι ημένα, ηλεκτρονικά από το 
Πληροφοριακό Σύστημα των επιταγών εισόδου στην αγορά 
εργασίας. Η ηλεκτρονική υποβολή των αιτήσεων θα ξεκινήσει 
στις 15 Απριλίου 2013 και θα λήξει στις 22 Μαΐου 2013.

Πρόγραμμα απασχόλησης 
για 35.000 ανέργους

Ενα πρώτο βήμα εισόδου στην αγορά εργασίας στοχεύει να προσφέρει σε ανέργους, ηλικίας 
έως 29 ετών, το πρόγραμμα «Επιταγή Εισόδου στην Αγορά Εργασίας για Άνεργους Νέους»

7 βήματα για πετυχημένο 
marketing
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Ερώτηση Λάζαρου Τσαβδαρίδη στην Υπουργό Τουρισμού 
για την προσέλκυση ξένων χειμερινών τουριστών στην 
Ελλάδα και την αποτελεσματικότερη προβολή της χώρας ως 
χειμερινού τουριστικού προορισμού

Με οδηγό την αναγκαιότητα για ταχύτερο και 
αποτελεσματικότερο σχεδιασμό της επόμενης χειμερινής 
τουριστικής περιόδου ο οποίος θα δημιουργήσει τις 
προϋποθέσεις για την προσέλκυση μεγαλύτερου ακόμα 
όγκου ξένων χειμερινών τουριστών στη χώρα μας και την 
αποτελεσματικότερη προβολή της Ελλάδας ως χειμερινού 
τουριστικού προορισμού, ο Αναπληρωτής Γραμματέας ΚΟ 
της ΝΔ και Βουλευτής Ημαθίας κ. Λάζαρος Τσαβδαρίδης 
κατέθεσε μαζί με άλλους Βουλευτές ερώτηση προς την 
Υπουργό Τουρισμού κα Κεφαλογιάννη Όλγα, στις 28 Μαρτίου 
ζητώντας να ενημερωθεί για τις ενέργειες που προτίθεται να 
κάνει το Υπουργείο τους αμέσως επόμενους μήνες προς αυτή 
την κατεύθυνση. 

Αναλυτικότερα η ερώτηση έχει ως εξής:    
«Ο τουρισμός αποτελεί σταθερά για την Ελλάδα τον 
σημαντικότερο μοχλό ανάπτυξης και το κύριο μέσο 
προβολής της διεθνούς εικόνας της χώρας. Στην περίοδο 
της οικονομικής κρίσης, ο τουρισμός μπορεί να συμβάλλει 
καταλυτικά στην ανάκαμψη της εθνικής οικονομίας, καθώς 
τα οφέλη του είναι πολλαπλά. Πρώτα από όλα, η συνεισφορά 
του στο ΑΕΠ της χώρας είναι ιδιαίτερα σημαντική (16,4% για 
το 2012 σύμφωνα με στοιχεία του ΣΕΤΕ) λόγω της εισροής 
ξένου κεφαλαίου που ενισχύει τη ρευστότητα στην αγορά. 
Επίσης, προσφέρει αρκετές ευκαιρίες απασχόλησης λόγω της 
άμεσης ή έμμεσης σύνδεσής του με διάφορους τομείς και 
υπηρεσίες. 
 
Ειδικότερα για τον χειμερινό τουρισμό, ενώ παρατηρείται 
σημαντική αύξηση από Έλληνες, δυστυχώς δεν έχουμε 
καταφέρει να προσελκύσουμε αρκετούς ξένους τουρίστες κατά 
τη διάρκεια της χειμερινής περιόδου. Σύμφωνα με στοιχεία 
του ΣΕΤΕ, τα τελευταία έτη (20122011) τα ποσοστά των 

διεθνών αφίξεων είναι ιδιαίτερα χαμηλά. Πιο συγκεκριμένα, 
τα ποσοστά μεταξύ ΙανουαρίουΜαρτίου ήταν στο 4,9% 
και 5,1% αντίστοιχα και μεταξύ ΟκτωβρίουΔεκεμβρίου στο 
9% και 9,7%. Επίσης, ένα ακόμη στοιχείο που αποδεικνύει 
την μειωμένη εισροή διεθνών τουριστών στη χώρα είναι τα 
ποσοστά πληρότητας κλινών στα ξενοδοχεία. Από τα στοιχεία 
του ΣΕΤΕ προκύπτει πως από τον Ιανουάριο έως τον Μάρτιο 
2010 τα ποσοστά κυμάνθηκαν περίπου στο 22% ενώ τον 
ΟκτώβριοΝοέμβριοΔεκέμβριο ήταν αντίστοιχα στο 32,4%, 
21% και 22,7%. 

 
Μπορεί η Ελλάδα να μη διαθέτει τα ανταγωνιστικά 
πλεονεκτήματα σε υποδομές και υπηρεσίες έναντι των γνωστών 
χειμερινών προορισμών της Ευρώπης, αλλά διαθέτει υψηλών 
προδιαγραφών ξενοδοχεία και παραδοσιακούς ξενώνες και 
έχει τις προϋποθέσεις να προσελκύσει περισσότερους ξένους 
τουρίστες και τον χειμώνα. Στους χειμερινούς προορισμούς 
της Ελλάδας, οι τουρίστες μπορούν να συνδυάσουν τις 
διακοπές τους με επισκέψεις σε μουσεία, αρχαιολογικούς 
χώρους και μοναστήρια και να κάνουν πλήθος αθλητικών 
δραστηριοτήτων όπως σκι, ορειβασία, ράφτινγκ, τρέκινγκ, 
αναρρίχηση, πεζοπορία, ιππασία, ποδηλασία στο βουνό και 
άλλα πολλά. Πέραν τούτων, ο γαστρονομικός τουρισμός, 
ο οίνοτουρισμός και ο αγροτουρισμός αποτελούν επίσης 
μορφές τουρισμού που πρέπει να αναπτύξουμε περαιτέρω. 
Η χώρα μας διαθέτει υψηλής ποιότητας προϊόντα καθώς 
και πολύ καλά εστιατόρια και παραδοσιακές ταβέρνες, όπου 
οι τουρίστες μπορούν να γευτούν την ελληνική κουζίνα 
τα ελληνικά κρασιά και γενικότερα τα ελληνικά προϊόντα. 
Επίσης, κάποια ξενοδοχεία σε χειμερινούς προορισμούς της 
χώρας πληρούν όλες τις προϋποθέσεις για την φιλοξενία και 
διοργάνωση διεθνών συνεδρίων.
 
Στο πλαίσιο αυτό, ο  χειμερινός τουρισμός χρειάζεται να 
αναπτυχθεί περαιτέρω και να γίνει πιο γνωστός στους ξένους 
πολίτες ενώ η προβολή των χειμερινών προορισμών να γίνει 
πιο λειτουργική για αυτούς. Για παράδειγμα, δεν υπάρχει 
οργανωμένη ιστοσελίδα που να παρέχει στους επίδοξους 
επισκέπτες τα εξής: κράτηση αεροπορικών εισιτηρίων και 

εισιτηρίων για την εσωτερική τους μετακίνηση εντός της 
χώρας, κράτηση ξενοδοχείων, ωράρια λειτουργίας και 
οδηγίες πρόσβασης μουσείων και αρχαιολογικών χώρων, 
εστιατόρια και ταβέρνες ανά περιοχή, μέρη για διασκέδαση και 
δυνατότητα στις επιχειρήσεις να προβάλλουν φωτογραφίες 
και βίντεο καθώς και ιστοσελίδες των επιχειρήσεών τους. 
Επίσης, χρειάζεται πιο οργανωμένη προβολή της Ελλάδας 
σε διεθνείς τουριστικές ιστοσελίδες όπως το tripadvisor, 
travel, lonelyplanet, virtual tourist, world travel guide, rough 
guides και πολλές άλλες ιστοσελίδες που ασχολούνται με τον 
τουρισμό όπου το κόστος προβολής δεν είναι μεγάλο αλλά τα 
οφέλη είναι πολλά. 

Κατόπιν τούτων ερωτάται η κα. Υπουργός:
1.         Σε ποιες ενέργειες πρόκειται να προβεί για την 
περαιτέρω προβολή των χειμερινών προορισμών στην 
Ελλάδα και την προσέκλυση ξένων τουριστών και κατά τη 
διάρκεια της χειμερινής περιόδου; 
2.         Σε ποιες σχετικές ενέργειες έχει προβεί μέχρι 
στιγμής;
3.         Τι ποσοστό από την διεθνή διαφημιστική καμπάνια 
έχει δοθεί για την προβολή των χειμερινών τουριστικών  
προορισμών της χώρας; »

Ερώτηση Λάζαρου Τσαβδαρίδη για την προσέλκυση 
ξένων χειμερινών τουριστών στην Ελλάδα

Υπογράφηκε η διαδικασία επιστροφής 
ΦΠΑ προς τους αγρότες

Υπογράφηκε την Τρίτη 
(2/4/2013) η εγκύκλιος 
που ορίζει τη διαδικασία 
επιστροφής ΦΠΑ προς τους 
αγρότες ειδικού καθεστώτος,  
από τον υφυπουργό 
Οικονομικών, Γεώργιο 
Μαυραγάνη. 

Έτσι, σύμφωνα με την 
εγκύκλιο που εξέδωσε ο 
αρμόδιος Υφυπουργός,  
λαμβάνει τέλος η ανησυχία 
των δικαιούχων αγροτών, 
μετά τα όσα είχαν ακουστεί 
το τελευταίο διάστημα, 
σχετικά με την διαδικασία 
που θα ακλουθούσαν οι κατά 
τόπους Δ.Ο.Υ, προκειμένου 
να γίνει η επιστροφή του 
ΦΠΑ.  Το προηγούμενο 
διάστημα, ο Βουλευτής 
της Νέας Δημοκρατίας, 
Απόστολος Βεσυρόπουλος, 
είχε συναντήσεις και επαφές 
με τον Υπουργό Οικονομικών 
κ. Μαυραγάνη, όπου έθεσε το 

Ύστερα από συναντήσεις του Βουλευτή Ν.Δ. Ημαθίας Απόστολου 
Βεσυρόπουλου με τον Υφυπουργό Οικονομικών κ. Μαυραγάνη

Επίσκεψη αντιπροσωπείας 
της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ν. Ημαθίας, 
δέχθηκε η Δήμαρχος Βέροιας 
κ. Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου 
Γεωργιάδη στο γραφείο της το 
πρωί της Δευτέρας 1 Απριλίου 
και συζήτησε μαζί τους θέματα 
που απασχολούν το προσωπικό 
της αστυνομικής δύναμης που 
υπηρετεί στη Βέροια.
Ο Πρόεδρος της Ε.Α.Υ. κ. Απ. 
Μούρτης με τον Αντιπρόεδρο κ. 
Βασ. Κατσαντώνη έθεσαν στη 
Δήμαρχο το κυρίαρχο αίτημα 
της ενίσχυσης – ενδυνάμωσης 
της Υπηρεσίας με προσωπικό και 
τόνισαν ότι υπάρχουν μια σειρά 
χαρακτηριστικών της περιοχής 
που επιβάλουν την ύπαρξη 
μεγαλύτερης αστυνομικής 
δύναμης.

Κάποια από αυτά τα χαρακτηριστικά είναι:
 η αυξημένη τουριστική κίνηση που προκαλεί η Βεργίνα και τα δυο χιονοδρομικά κέντρα του 
νομού και αυξάνουν τις ανάγκες τροχαίας αστυνόμευσης. 
η κομβική θέση της Ημαθίας στο πέρασμα της εισαγόμενης εγκληματικότητας και 
λαθρεμπορίας σε συνδυασμό με την γειτνίαση της με τη Θεσσαλονίκη.
η αυξητική τάση που εμφανίζουν κοινωνικές ομάδες οι οποίες ρέπουν προς την παρανομία 
σε ανησυχητικό βαθμό, καθώς και άλλα παρεμφερή ζητήματα.
Σε αντιδιαστολή με τις αυξημένες ανάγκες, η αστυνομική δύναμη μειώνεται λόγω της 
απόσπασης δεκάδων αστυνομικών στο νομό Έβρου, κάτι το οποίο θα συνεχιστεί και το 2014 
όπως έχει δηλώσει ο Αρχηγός της ΕΛΛΑΣ, τόνισε ο πρόεδρος της Ένωσης και ζήτησε από τη 
Δήμαρχο να στηρίξει τα αιτήματα του κλάδου.
Συζητήθηκε επίσης η στήριξη απ τη μεριά του Δήμου της πρωτοβουλίας της ένωσης 
αστυνομικών υπάλληλων για τη δημιουργία Προμηθευτικού και Καταναλωτικού Συνεταιρισμού 
Αστυνομικών.
Απ την πλευρά της η Δήμαρχος διαβεβαίωσε ότι αποτελεί πάγιο αίτημα της Δημοτικής 
Αρχής η ενδυνάμωση της αστυνομικής δύναμης στη Βέροια αλλά και ευρύτερα στο νομό. Η 
υποστήριξη των αιτημάτων της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων θα δοθεί και επίσημα μέσα 
από το Δημοτικό Συμβούλιο και θα προγραμματιστεί να συνεδριάσει ειδικά για τα θέματα 
δημόσιας τάξης και ασφάλειας για να δοθεί και η ευκαιρία στους αστυνομικούς να αναπτύξουν 
όλα τα προβλήματα και τα αιτήματα του κλάδου.
Η κ. Ουσουλτζόγλου εξέφρασε την κατανόηση της στα προβλήματα των αστυνομικών και 
συζήτησε μαζί τους την ανάγκη να υπάρξει όσο το δυνατόν αυξημένη προσοχή απ την 
πλευρά των αστυνομικών σε αγροτικές περιοχές του Δήμου, όπως στο Μακροχώρι όπου 
η εγκληματική δραστηριότητα αποκτά ανησυχητικές διαστάσεις με κλοπές σε σπίτια και σε 
αρδευτικές υποδομές. Αλλά  και σε ορεινές κοινότητες του Δήμου στα Πιέρια,  όπου είχαμε 
εκτός των άλλων πολλές κλοπές αγροτικών αυτοκινήτων.

  

συγκεκριμένο ζήτημα, ώστε 
να υπάρξει συγκεκριμένη 
λύση.

Η εγκύκλιος που εκδόθηκε 
και έχει ισχύ από τις 
2/4/2013, ορίζει ότι, η Γενική 
Γραμματεία Πληροφοριακών 
Συστημάτων, από εδώ 
και στο εξής, θα ζητά 
στοιχεία από το Υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων και από τους 
εποπτευόμενους φορείς, 
όπου θα περιλαμβάνονται οι 
αγρότες που έχουν υποβάλλει 
αίτηση για την ενεργοποίηση 
των δικαιωμάτων ενιαίας 
ενίσχυσης ή Ενιαία Δήλωση 
Καλλιέργειας/ Εκτροφής 
του νόμου 3877/2010, 
εφόσον είναι υπόχρεοι ή 
είναι εγγεγραμμένοι στο 
Μητρώο Αγροτών και 
Αγροτικών Εκμεταλλεύσεων 
του νόμου 3874/2010. Στο 
ηλεκτρονικό αρχείο, θα 
αναγράφεται η κανονική αξία 
της αγροτικής παραγωγής, 
δηλαδή το ανώτατο ύψος 
ακαθάριστων εσόδων που 
μπορεί να πραγματοποιηθεί 
στο πλαίσιο μιας αγροτικής 
εκμετάλλευσης, που 
λειτουργεί υπό κανονικές 
συνθήκες και με την εφαρμογή 
των συνηθών καλλιεργητικών 
πρακτικών ανά ομοειδή 
καλλιέργεια ή ομοειδή ζωική 
μονάδα. Έτσι, με βάση 
το ηλεκτρονικό αρχείο θα 
προβαίνουν σε σύγκριση του 
συνόλου των ακαθάριστων 
εσόδων που προκύπτει από 

τα φορολογικά παραστατικά 
της αίτησης επιστροφής με 
τη συνολική κανονική αξία 
της αγροτικής παραγωγής 
κάθε δικαιούχου που 
περιλαμβάνεται στο εν λόγω 
αρχείο. Έτσι, εάν το συνολικό 
ποσό των ακαθάριστων 
εσόδων που προκύπτει 
από τα παραστατικά δεν 
υπερβαίνει τη συνολική 
κανονική αξία της παραγωγής 
του αιτούντος η επιστροφή 
θα πραγματοποιείται χωρίς 
έλεγχο ενώ σε αντίθετη 
περίπτωση η επιστροφή θα 
πραγματοποιείται μετά από 
προσωρινό έλεγχο.  

Όπως αναφέρει η σχετική 
εγκύκλιος του Υπουργείου, τα 
απαραίτητα δικαιολογητικά 
που θα απαιτούνται για 
την επιστροφή του ΦΠΑ 
στους δικαιούχους, είναι τα 
εξής: α) τιμολόγια αγοράς 
ή πώλησης αγροτικών 
προϊόντων, β) εκκαθαρίσεις 
για τις πωλήσεις αγροτικών 
προϊόντων, γ) τιμολόγια 
ή αποδείξεις παροχής 
υπηρεσιών ή αποδείξεις 
επαγγελματικών δαπανών, 
προκειμένου για την παροχή 
αγροτικών υπηρεσιών, 
γ) τιμολόγια ή αποδείξεις 
παροχής υπηρεσιών στην 
περίπτωση λήψης υπηρεσιών 
από αγρότες, η αμοιβή 
των οποίων καταβάλλεται  
σε είδος (εκθλιπτικά, 
θεριζοαλωνιστικά, συλλεκτικά 
κλπ δικαιώματα). 

Επίσκεψη της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων στη Δήμαρχο Βέροιας

Συζητήθηκαν θέματα δημόσιας τάξης και ασφάλειας
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“Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

Γράφει ο Αλέκος Χατζηκώστας*

*Εκδότης της εφημερίδας “Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

Ανεξάρτητα από τις 

τεχνικές λεπτομέρειες 

και τον ακριβή 

τρόπο εφαρμογής 

των αποφάσεων 

που πάρθηκαν στο 

Γιούρογκρουπ για την 

Κύπρο, το σημαντικό, το 

πρωταρχικό για τους 

εργαζόμενους, είναι 

να συνειδητοποιηθεί η 

ουσία των διεργασιών 

και των ρυθμίσεων, ως διεργασίες και ρυθμίσεις που όχι απλά 

δεν έχουν καμιά απολύτως σχέση με τα λαϊκά συμφέροντα του 

κυπριακού λαού, αλλά που αντιστρατεύονται πλήρως τα λαϊκά 

δικαιώματα και συμφέροντα.

Οι εργαζόμενοι της Κύπρου βρέθηκαν στο επίκεντρο 

μιας νέας κλιμάκωσης των ανταγωνισμών των «μεγάλων 

δυνάμεων» (μέσα και έξω από την Ε.Ε), που και εξαιτίας της 

οικονομικής κρίσης γίνονται αδίστακτοι και λυσσαλέοι. Η 

κατ’ αρχήν διεκδικούμενη λεία, άμεσα εδώ και τώρα, είναι οι 

μεγάλες καταθέσεις επιχειρηματικών ομίλων που υπάρχουν 

στις τράπεζες που λειτουργούν στην Κύπρο. Ακολουθούν οι 

βλέψεις που συνδέονται με την προοπτική της εκμετάλλευσης - 

λεηλασίας των υδρογονανθράκων του νησιού, και όχι μόνο.

Το παιχνίδι ήταν «μιλημένο» από την πρώτη στιγμή, από τότε 

που οι διάφορες πλευρές υποτίθεται ότι διαφωνούσαν στον 

πήχη που έθεταν για το «κούρεμα» των καταθέσεων στις 

κυπριακές τράπεζες. Το θέμα των τραπεζών, ούτε μία στιγμή 

δε στάθηκε ως μεμονωμένο ζήτημα στις «διαπραγματεύσεις» 

που είχε η ΕΕ με την κυπριακή κυβέρνηση. Οι εκπρόσωποι της 

κυβέρνησης ήξεραν καλύτερα από κάθε άλλον ότι οποιαδήποτε 

συμφωνία στο Γιούρογκουπ στην ουσία θα σηματοδοτούσε την 

επιτάχυνση μιας αγριότατης σε βάρος των εργαζομένων και 

του συνόλου του κυπριακού λαού. Κάτι που γνώριζαν και οι εν 

Ελλάδι υποστηριχτές της γραμμής του «όχι» και της δήθεν 

...«σκληρής διαπραγμάτευσης». Κάθε «διαπραγμάτευση» με την 

ΕΕ επικεντρώνεται στο ζήτημα ποιες ομάδες της οικονομικής 

ολιγαρχίας θα βγουν πρόσθετα ενισχυμένες από τη συμφωνία. 

Κάθε διαχειριστικού τύπου συμφωνία εξετάζει τους ρυθμούς 

εφαρμογής των αντιλαϊκών πολιτικών που έχουν αποφασιστεί 

και προωθούνται σε επίπεδο ΕΕ συνολικά. Κάθε μνημόνιο, όπως 

βεβαίως και το μνημόνιο που θα συνοδεύσει την απόφαση του 

Γιούρογκρουπ είναι μνημόνιο εξανδραποδισμού των λαϊκών 

μαζών, καταστροφής της εργατικής δύναμης, μνημόνιο για την 

επανεκκίνηση της κερδοφορίας των επιχειρήσεων.

Η συμφωνία για την αναδιάρθρωση του τραπεζικού συστήματος 

της Κύπρου και το σχετικό κείμενο από το Γιούρογκρουπ 

δεν αφήνει την παραμικρή αμφιβολία. Η διατύπωση είναι 

σαφέστατη: «Οι κυπριακές αρχές επιβεβαίωσαν τη δέσμευσή 

τους να ενισχύσουν τις προσπάθειές τους στην περιοχή 

της δημοσιονομικής προσαρμογής, των διαρθρωτικών 

μεταρρυθμίσεων και ιδιωτικοποιήσεων». Τουτέστιν, όσοι 

επιχειρούν να ωραιοποιήσουν την κατάσταση, ψεύδονται 

ασύστολα. Πίσω από αυτούς ακριβώς τους στόχους, των 

«διαρθρωτικών μεταρρυθμίσεων», της «δημοσιονομικής 

προσαρμογής» και των «ιδιωτικοποιήσεων» σταυρώνονται 

τόσα χρόνια οι εργαζόμενοι της δικής μας χώρας, ακολουθούν 

το δικό τους Γολγοθά οι λαοί άλλων χωρών της ΕΕ και του 

ευρώ.

Οι εξελίξεις του δεκαήμερου που προηγήθηκε και οι αποφάσεις 

του Γιούρογκρουπ για την Κύπρο στις οποίες συμφώνησε και η 

κυπριακή κυβέρνηση, επαναβεβαιώνουν ότι φιλολαϊκές λύσεις 

δεν μπορούν να βρεθούν, ούτε μέσα στα πλαίσια της ΕΕ, ούτε 

μέσα στα πλαίσια των διαχειριστικών πολιτικών που μέλημά 

τους έχουν το ξεπέρασμα της κρίσης υπέρ των οικονομικά 

ισχυρών. 

Η Ε.Ε έχει στο DNA της από την πρώτη στιγμή της δημιουργίας 

της, την εξυπηρέτηση (οικονομικά-πολιτικά) όχι των συμφερόντων 

των λαών αλλά των πολυεθνικών  και των τραπεζών. Δεν 

“εξανθρωπίζεται” και κυρίως δεν  “διαβρώνεται εκ των έσω”. Το 

οικοδόμημα αυτό που  επαναλαμβάνουμε δεν χτίστηκε για το 

καλό των λαών (τρανή απόδειξη και τα όσα συμβαίνουν σε 

Κύπτρο και Ελλάδα) θα πρέπει να γκρεμιστεί από την πάλη των 

λαών. Η αποδέσμευση και της χώρας μας από την Ε.Ε είναι ο 

πραγματικός μονόδρομος για το λαό και τα συμφέροντα του. 

Δρόμος σίγουρα δύσκολος, όμως αναγκαίος εάν θέλει ο λαός 

τελικά να καρπώνεται τον πλούτο που παράγει !

Μπορεί να διορθωθεί 
η Ε.Ε. «εκ των έσω»;

Έντονες επιφυλάξεις σε ότι αφορά τη συμμετοχή του ΠΑΣΟΚ στη κυβέρνηση 
εξέφρασαν στελέχη του κόμματος που πήραν μέρος στις συνελεύσεις που έγιναν 
σε πολλές περιοχές της χώρας. Τα στελέχη της κομματικής βάσης διαφώνησαν 
ανοικτά ενώπιον κεντρικών στελεχών, όπως του γραμματέα Νίκο Ανδρουλάκη, στη 
Θεσσαλονίκη και Βέροια , του Κώστα Σκανδαλίδη στη Κρήτη , αλλά και του Πάρι 
Κουκουλόπουλου στις Σέρρες με την προοπτική της κυβερνητικής συνεργασίας του 
ΠΑΣΟΚ με τη ΝΔ, φτάνοντας να μιλήσουν και για συνιστώσα ΠΑΣΟΚ στη κυβέρνηση 
Σαμαρά.
Ιδιαίτερα αιχμηρή ήταν στη παρέμβασή της στη συνέλευση που διεξήχθει στη 
Βέροια ,το τοπικό στέλεχος κ. Θ. Σιδηροπούλου που κάλεσε τον κ Ανδρουλάκη ως 
γραμματέα της ΚΠΕ να επιτρέψει ώστε να συζητηθεί στο κορυφαίο συλλογικό όργανο 
και το θέμα της συμμετοχής του ΠΑΣΟΚ στη κυβέρνηση και το περιεχόμενο της 
εθνικής στρατηγικής του ΠΑΣΟΚ μετά τις εξελίξεις στην ΚΥΠΡΟ , τις ομιλίες Ερντογάν 
και Ομπάμα αντίστοιχα αλλά και την απουσία της τρικομματικής κυβέρνησης. 
Στην ομιλία της μεταξύ των άλλων ενώ χαιρέτισε την ανάγκη ανανέωσης στην 
πολιτική , κράτησε αποστάσεις από το περιεχόμενο που της προσδίδει η ηγεσία του 
ΠΑΣΟΚ αφού τα νέα στελέχη της έχουν “δεσμούς με το κράτος και τους Δήμους! 
Υπηρετούν δε την ιδία πολιτική που στις εκλογές οι πολίτες εξέφρασαν αποστασεις…
με καταψήφιση δυο φορές.

Αντάρτικο μελών του ΠΑΣΟΚ

Οι καταναλωτές περιορίζουν τις αγορές των τροφίμων, καθώς 
η ύφεση  έχει ακόμη μεγαλύτερες επιπτώσεις στο πορτοφόλι 
τους. Οι μισθοί μειώθηκαν, οι συντάξεις «κόπηκαν», η ανεργία 
έχει αυξηθεί δραματικά και όλα αυτά έχουν ως αποτέλεσμα οι 
πολίτες να ξοδεύουν τα λίγα χρήματά τους για τα απολύτως 
αναγκαία προϊόντα.

Εξαιτίας όλων των παραπάνω, δραματική είναι η μείωση 
που καταγράφεται στις λιανικές πωλήσεις και ειδικότερα στα 
καύσιμα, καθώς οι καταναλωτές δεν καταναλώνουν.
Συγκεκριμένα, σύμφωνα με την ΕΛΣΤΑΤ οι λιανικές πωλήσεις 
(χωρίς τα καύσιμα) τον Ιανουάριο σημείωσαν πτώση της 
τάξεως του 15,7%, ενώ ενδεικτικό της εξασθένησης της 
καταναλωτικής ζήτησης είναι το γεγονός ότι οι πωλήσεις των 
μεγάλων καταστημάτων τροφίμων μειώθηκαν κατά 14,8%.

Επιπλέον, μεγάλη ήταν η μείωση στις πωλήσεις 
ε π ί π λ ω ν  η λ ε κ τ ρ ι κ ώ ν ε ι δ ώ ν  ο ι κ ι α κ ο ύ 
ε ξ ο π λ ι σ μ ο ύ  ( 1 8 , 1 % ) ,  φ α ρ μ α κ ε υ τ ι κ ώ ν 
καλλυντικών (18,7%),καυσίμων και λιπαντικών 
αυτοκινήτων (19%) και βιβλίωνχαρτικών ειδών (7,7%).

Όπως ανακοίνωσε η ΕΛΣΤΑΤ Ο δείκτης όγκου (κύκλος 
εργασιών σε σταθερές τιμές), με τα καύσιμα, στο λιανικό 
εμπόριο, σημείωσε μείωση 16,4% τον Ιανουάριο 2013, σε 
σύγκριση με τον δείκτη του Ιανουαρίου 2012, έναντι μείωσης 
10,6% που σημειώθηκε κατά την αντίστοιχη σύγκριση το 
2012 προς το 2011

Ο δείκτης κύκλου εργασιών (σε τρέχουσες τιμές), με τα 
καύσιμα, σημείωσε μείωση 16,2% τον Ιανουάριο 2013, σε 
σύγκριση με τον δείκτη του Ιανουαρίου 2012, έναντι μείωσης 
8,8% που σημειώθηκε κατά την αντίστοιχη σύγκριση το 2012 
προς το 2011.

Μείωση τιμών
Μπορεί οι μειώσεις τιμών σε εκατοντάδες προϊόντα που 
πωλούνται στα σούπερ μάρκετ και στην περιοχή μας να είναι 
το κύριο χαρακτηριστικό των πρώτων μηνών του έτους, 
όμως το σχεδόν άδειο πορτοφόλι των καταναλωτών, οι 
συνεχώς μειούμενοι μισθοί και γενικότερα, η κακή οικονομική 
κατάσταση των περισσότερων δεν έχουν αφήσει τις μειώσεις 
των τιμών να φανούν ξεκάθαρα και να «ανακουφίσουν» τους 
πολίτες. 
Σύμφωνα με έρευνα του Ινστιτούτου Έρευνας Λιανεμπορίου 
Καταναλωτικών Αγαθών σε 931 κωδικούς προϊόντων το πρώτο 
δίμηνο του έτους κατά μέσο όρο οι τιμές εμφάνισαν μείωση 
κατά 2,06% το 2013 σε σχέση με το 2012. Οι επιμέρους 
δείκτες τιμών επίσης εμφανίζουν σημαντική αποκλιμάκωση, με 
τον δείκτη τροφίμων και μη αλκοολούχων ποτών να εμφανίζει 
μείωση κατά 1,81% και των δείκτη προϊόντων καθαριότητας 
και υγιεινής μείωση κατά 2,59%. Οι μειώσεις στα τρόφιμα 
είναι ιδιαίτερα σημαντικές και αφορούν τόσο φρέσκα όσο και 
συσκευασμένα – τυποποιημένα προϊόντα. Σημειώνεται ότι στα 
στοιχεία αυτά δεν περιλαμβάνεται η επίδραση των προσφορών 
και εκπτώσεων οι οποίες έχουν ενταθεί το τελευταίο διάστημα. 
Οι μειώσεις αυτές είναι αποτέλεσμα της προσαρμογής της 
αγοράς (προμηθευτών και αλυσίδων σουπερμάρκετ) στις 
συνθήκες τις κρίσης, την ένταση του ανταγωνισμού και στη 
σχετική σταθεροποίηση των διεθνών τιμών των πρώτων υλών 
(μικρή αύξηση 4,75% το Α δίμηνο του 2013 σε σχέση με το Α΄ 
δίμηνο του 2012 στις διεθνείς τιμές πρώτων υλών και μείωση 
4,82% στις διεθνείς τιμές των καυσίμων). Σύμφωνα με τη 
μηνιαία εξέλιξη του δείκτη τιμών, η αποκλιμάκωση των τιμών 
έκανε την εμφάνιση την άνοιξη του 2012 και συνεχίστηκε όλο 
το έτος και δείχνει πλέον να σταθεροποιεί τις τιμές σε επίπεδα 
του 2009. Ιδιαίτερα αξιοσημείωτη είναι η εξέλιξη του δείκτη 
τιμών όταν αφαιρεθούν οι επιδράσεις των συνεχών αυξήσεων 
του ΦΠΑ (από τον Μάρτιο του 2010 έως τον Σεπτέμβριο του 
2011). Σε αυτή την περίπτωση ο δείκτης τιμών παρουσιάζει 
μείωση την τριετία 20102012 κατά σχεδόν 4,5%, ιδιαίτερα 
θετική εξέλιξη αν ληφθεί υπόψη η αύξηση στις τιμές των 
πρώτων υλών και στις τιμές της ενέργειας (καύσιμα και 
ηλεκτρική ενέργεια). 

Πάντως, όσο και αν μειωθούν οι τιμές στα καταναλωτικά 
αγαθά, είναι βέβαιο πως εάν πρώτα δεν σταθεροποιηθεί το 
βιοτικό επίπεδο των πολιτών, δεν πρόκειται, ούτε η αγορά να 
ανακάμψει, ούτε να βελτιωθεί η καθημερινότητα και η ποιότητα 
ζωής όλων. Χρειάζονται άμεσα μέτρα σταθεροποίησης του 
κλίματος στην αγορά εργασίας, μείωσης της ανεργίας και 
των φόρων, για να «ανασάνουν» οι πολίτες, αλλά και για 
να φανούν και οι προσπάθειες που κάνει το λιανεμπόριο να 
προσελκύσει τους καταναλωτές…

Οι Έλληνες καταναλωτές 
περιορίζουν τις αγορές τους

Δραματική είναι η μείωση που καταγράφεται στις αγορές των τροφίμων

Επίσκεψη της Ένωσης Αστυνομικών 
Υπαλλήλων στη Δήμαρχο Βέροιας



«Δήμευση» και του εφάπαξ των 
συνταξιούχων που αδυνατούν να 
πληρώσουν τα χρέη τους προς το 
Δημόσιο ετοιμάζει το υπουργείο 
Οικονομικών διά του γενικού 
γραμματέα του Χάρη Θεοχάρη. Εντός 
των ημερών θα στείλει επιστολές 
στις διοικήσεις των ασφαλιστικών 
ταμείων, με τις οποίες θα τους ζητά 
να παρακρατούν το ποσό των οφειλών 
από το εφάπαξ των συνταξιούχων του 
Δημοσίου, των τραπεζών κ.λπ. Επίσης, 

θα ζητήσουν άμεσα από την Ενιαία 
Αρχή Πληρωμών να παρακρατεί 
μισθούς δημοσίων υπαλλήλων έναντι 
χρεών, ενώ ετοιμάζουν «πεσκέσια» 
προς ιδιωτικές επιχειρήσεις, 

προκειμένου να παρακρατούν για λογαριασμό του Δημοσίου μισθούς υπαλλήλων. Στο υπουργείο 
επαναφέρουν και τη μείωση του ακατάσχετου ορίου (του ποσού κάτω από το οποίο δεν θα 
μπορούν να γίνουν κατασχέσεις έναντι χρεών στο Δημόσιο) σε μισθούς και συντάξεις από 
τα 1.000 ευρώ, που είναι σήμερα, στα 600 ευρώ. Επιπλέον, παρά τις διαψεύσεις, αν και είχε 
αποκαλυφθεί ότι η ρύθμιση είχε ενταχθεί σε σχέδιο νόμου, η μείωση του ακατάσχετου ορίου 
επανέρχεται στο τραπέζι με το επιχείρημα ότι είναι σχεδόν διπλάσιο από τον κατώτατο μισθό.
 
Ο απίθανος γενικός γραμματέας Εσόδων Χάρης Θεοχάρης εμπνεύστηκε ένα νέο και φοβερό σχέδιο 
για να τρομοκρατήσει τους πολίτες. Θα συμψηφίσει τα ποσά του εφάπαξ των συνταξιούχων 
με οφειλές τους προς το Δημόσιο. Βάσει της νομοθεσίας, το τελευταίο έχει το δικαίωμα να 
παρακρατεί έως και το 50% του εφάπαξ έναντι των ληξιπρόθεσμων οφειλών, αλλά η σχετική 
ρύθμιση είχε «παγώσει». Ο γενικός γραμματέας Εσόδων αποφάσισε να την ενεργοποιήσει και 
ήδη αναζητείται μηχανισμός για τη διασταύρωση των στοιχείων των ασφαλιστικών ταμείων 
(ποιοι παίρνουν εφάπαξ) με τη βάση δεδομένων που περιέχει τους οφειλέτες του Δημοσίου. 
Τα στοιχεία των οφειλετών θα στέλνονται στα Ταμεία και οι διοικήσεις των τελευταίων θα 
αναλαμβάνουν να εισπράττουν τις οφειλές.
 
Το υπουργείο θα παρακρατεί τα χρήματα από το εφάπαξ και εάν δεν εξαντληθεί το χρέος θα 
αρπάζει και το 25% από τη σύνταξη, εφόσον ξεπερνά τα 1.000 ευρώ. Και τα χρέη αυτά μπορεί 
να αφορούν ακόμα και μια απλή κλήση της Τροχαίας ή ένα πρόστιμο για εισιτήριο που δεν 
έκοψε κάποιος στο μετρό!
 
Για τα ημερομίσθια η νομοθεσία δίνει τη δυνατότητα παρακράτησης ποσού έως και 20%. 
Κατασχέσεις εισοδημάτων και εσόδων επιτρέπονται ακόμα και για πολύ μικρές οφειλές, 
κάτω των 300 ευρώ. Η διαδικασία των κατασχέσεων προβλέπει την έκδοση κατασχετήριων 
εγγράφων και την αποστολή τους σε «τρίτους», δηλαδή τους εργοδότες που καταβάλλουν 
τους μισθούς ή τα ημερομίσθια στα ασφαλιστικά ταμεία που δίνουν τις συντάξεις, στους φορείς 
που πληρώνουν τις επιδοτήσεις, στους ενοικιαστές που πληρώνουν τα ενοίκια κ.α.
 
Την ίδια ώρα, η Εφορία βάζει το μαχαίρι στον λαιμό και όσων προσπαθούν να πουλήσουν 
κάποιο περιουσιακό στοιχείο για να ξεπληρώσουν τις όφειλες τους προς το Δημόσιο. Για να 
τους χορηγήσει την αναγκαία φορολογική ενημερότητα, ώστε να πουλήσουν κάποιο ακίνητο, 
τους δεσμεύει ότι θα πληρώσουν ολόκληρο το ποσό που χρωστούν από τα χρήματα τα οποία 
θα εισπράξουν από τη συναλλαγή.

Σήμερα, Πέμπτη 4 Απριλίου, θα κληθεί να καταθέσει στην 
προανακριτική επιτροπή της Βουλής που διερευνά την 
υπόθεση της λίστας Λαγκάρντ ο πρόεδρος του ΠαΣοΚ κ. Ευ. 
Βενιζέλος. Αυτό αποφάσισαν τα μέλη της επιτροπής τα οποία, 
επίσης, είπαν ότι θα εξεταστεί το ενδεχόμενο να κληθεί 
την προσεχή εβδομάδα και ο πρώην πρωθυπουργός κ. Γ. 
Παπανδρέου καθώς πρέπει να ολοκληρωθεί     ο     κύκλος 
μαρτύρων – πολιτικών    προσώπων   με τελευταίο τον πρώην 
υπουργό Οικονομικών κ. Γ. Παπακωνσταντίνου. 

Εν τω μεταξύ, ο βουλευτής των Ανεξάρτητων Ελλήνων 
και μέλος της προανακριτικής, κ.Β. Καπερνάρος, ζήτησε να 
εξεταστεί ο επικεφαλής της Αρχής κατά του ξεπλύματος 
βρόμικου χρήματος, κ. Π. Νικολούδης, ο οποίος στις 26 

Μαρτίου φέρεται στην κατάθεσή του ενώπιον του εισαγγελέως 
να υποστήριξε ότι κατά την άποψή του θεωρεί απίθανο το ενδεχόμενο να έχουν διαπράξει τα συγγενικά πρόσωπα του κ. 
Παπακωνσταντίνου αδικήματα φοροδιαφυγής και ότι με βάση τα εισοδήματά τους «δικαιολογούνται και υπερκαλύπτονται τα 
ποσά που έχουν καταθέσει στην ελβετική τράπεζα HSBC». Ο κ. Καπερνάρος ζητεί να μάθει πώς έχει γνώση των στοιχείων 
αυτών ο κ. Νικολούδης και αν έχει προβεί σε σχετικούς ελέγχους να ενημερώσει σχετικώς την προανακριτική επιτροπή.  
 
Σε εξέλιξη βρισκόταν το βράδυ της Δευτέρας η κατ’ αντιπαράσταση εξέταση του πρώην διοικητή της 
ΕΥΠ Κωνσταντίνου Μπίκα με τον πρώην επικεφαλής του ΣΔΟΕ Ιωάννη Διώτη αφού προηγήθηκαν οι 
ξεχωριστές καταθέσεις τους στην Προανακριτική Επιτροπή που διερευνά την υπόθεση της λίστας Λαγκάρντ. 
 
Τα μέλη της Προανακριτικής Επιτροπής προσπαθούν να αποσαφηνίσουν κυρίως δύο επίμαχα σημεία που προέκυψαν από 
τις προηγούμενες καταθέσεις των δύο: Πρώτον, αν ο κ. Μπίκας είχε ενημερώσει για το περιεχόμενο της λίστας Λαγκάρντ 
τον τότε πρωθυπουργό Γιώργο Παπανδρέου και, δεύτερον, σε ποιο βαθμό ήταν η δική του εμπλοκή στη διαχείρισή της. 
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Η παρουσία του ήταν 
ο ύστατος φόρος τιμής 
απέναντι στον καλό 
του φίλο και  πολύτιμο 
συνεργάτη και μάλιστα 
«στον υπουργό που δεν 
έγινε υπουργός επειδή 
ήταν τόσο χρήσιμος στις 
αρμοδιότητές του», όπως 
συνήθιζε να λέει για τον 
Θανάση Νάκο.
Ο λόγος για τον 
πρώην πρωθυπουργό, 
τον κ. Κώστα 
Καραμανλή, ο οποίος 
έτρεφε ιδιαίτερη εκτίμηση για τον Θανάση Νάκο που έφυγε πριν από 
μερικές ημέρες. H παρουσία του πρώην πρωθυπουργού στην εκκλησία 
του Αγίου Νικολάου στον Βόλο, όπου ψάλθηκε η νεκρώσιμος ακολουθία, 
προαναγγέλθηκε με σεμνότητα και χαμηλούς τόνους. 
Μάλιστα, όταν βγήκε από το αυτοκίνητό του και κατευθύνθηκε προς την εκκλησία, το 
συγκεντρωμένο πλήθος ξέσπασε σε πρωτοφανείς εκδηλώσεις λατρείας και επευφημιών προς 
το πρόσωπο του πρώην πρωθυπουργού.

«Είσαι και θα είσαι ο ηγέτης μας», «Καραμανλή έλα πίσω», «Κώστα είσαι η ψυχή της Νέας 
Δημοκρατίας», «Καλά να πάθουμε που δεν σε ακούγαμε» έλεγαν οι συγκεντρωμένοι πολίτες 
που είχαν συγκεντρωθεί έξω από το ναό του Αγίου Νικολάου. Προς έκπληξη των ανδρών 
ασφαλείας μάλιστα, πολλοί ήταν εκείνοι που προσπάθησαν να ανταλλάξουν χειραψία, να 
αγκαλιάσουν και να ασπαστούν τον πρώην πρωθυπουργό.
Ψύχραιμος, ο κ. Καραμανλής προχώρησε με σεμνότητα προς τον ναό. Με ένα νεύμα 
παρακάλεσε όλους να σεβαστούν τον εκλιπόντα και να θυμηθούν το λόγο για τον οποίο 
βρέθηκαν εκεί. Αργότερα, πολλοί σχολίασαν ότι με τον πιο απλό και ανθρώπινο τρόπο, ο 
πρώην πρόεδρος της Ν.Δ. έδειξε σε όλους πώς πρέπει να τιμάται μια πολιτική και προσωπική 
φιλία.

Το σίγουρο είναι ότι η εμφάνιση του κ. Καραμανλή θα συζητηθεί ιδιαιτέρως κι όχι μόνο από 
την τοπική κοινωνία στη Μαγνησία, αλλά κυρίως από τους «ηρακλειδείς» του πολιτικού 
συστήματος. Σε μια συγκυρία πλήρους απαξίωσης προσώπων και πολιτικής, ο πρώην 
πρωθυπουργός εξακολουθεί να αποτελεί ένα πρόσωπο στο οποίο ο λαός δεν εκφράζει 
δυσφορία αλλά ενθουσιασμό και ελπίδα. Πολλοί ήταν εκείνοι που ζήτησαν συγγνώμη 
επειδή το 2009 δεν άκουσαν τις προειδοποιήσεις του. Ακόμα περισσότεροι ήταν εκείνοι που 
διαπίστωσαν πόσο σεμνός και πόσο προσεκτικός είναι ο πρώην πρωθυπουργός ώστε να μην 
προκληθούν λανθασμένες εντυπώσεις.

Μετά τη νεκρώσιμη ακολουθία και την αποχώρηση του κ. Καραμανλή, κάποια άλλα 
παλαιά στελέχη του κόμματος θυμήθηκαν αφήγηση του πρώην πρωθυπουργού για μία 
συζήτηση που είχε στην Πολιτεία με τον αείμνηστο Κωνσταντίνο Καραμανλή σχετικώς 
με το λαό, πριν ακόμα εκλεγεί πρόεδρος της Νέας Δημοκρατίας. «Ο λαός είναι 
σοφός και ποτέ δεν πρέπει να υποτιμούμε το αισθητήριό του» έλεγε ο Εθνάρχης. 

Καταχειροκροτήθηκε 
ο Καραμανλής

Η Προανακριτική καλεί 
Βενιζέλο και Παπανδρέου 

“Τρομοκρατούν” 
τους πολίτες

Χάρης Θεοχάρης  Γενικός Γραμματέας του Υπ. Οικονομικών
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Τέσσερα φορτηγάκια με 
ανακυκλώσιμες συσκευές!

Στα πλαίσια του εορτασμού της Παγκόσμιας Ημέρας της 
Γης, το Σάββατο 23 Μαρτίου 2013 το Ανθρώπινο Δυναμικό 
Βέροιας συνέλεξε με τη στήριξη του Δήμου Βέροιας ηλεκτρικές 
μικροσυσκευές και μπαταρίες, στην πλατεία Ωρολογίου δίπλα στο 
Περίπτερο Ανακύκλωσης του Δήμου.
Οι πολίτες της Βέροιας ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα του 
Ανθρώπινου Δυναμικού στέλνοντας ένα ηχηρό μήνυμα προστασίας 
της Γης ανακυκλώνοντας εκατοντάδες ηλεκτρικές συσκευές με 
στόχο να επαναχρησιμοποιηθούν, μειώνοντας έτσι τη σπατάλη 
των φυσικών πόρων. Τέσσερα οχήματα καθαριότητας του Δήμου 
Βέροιας γέμισαν με ανακυκλώσιμο υλικό, ενώ δεν έλειψαν και οι… 
παραγγελίες, αφού αρκετοί συμπολίτες μας άφησαν τα στοιχεία 
τους προκειμένου να γίνει συλλογή των βαρέων ηλεκτρικών 
συσκευών τους, από τα σπίτια τους, τις επόμενες ημέρες, από 
συνεργείο του Δήμου.
Με ενθουσιασμό ανταποκρίθηκε και ο Αντιδήμαρχος 
Καθαριότητας, Ανακύκλωσης και Πρασίνου κ. Βασίλης 
Παπαδόπουλος, που εκτός από την παρουσία του καθ’ όλη τη  

διάρκεια της δράσης, φρόντισε για το συντονισμό των  υπαλλήλων 
και των οχημάτων της καθαριότητας, ενώ δεν παρέλειψε να φροντίσει ακόμα και για τον καθαρισμό του Περιπτέρου 
Ανακύκλωσης από γκράφιτι. Οι συσκευές μεταφέρθηκαν στο ειδικό container του Δήμου προκειμένου να παραληφθούν 
από την πιστοποιημένη εταιρία “ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ ΣΥΣΚΕΥΩΝ Α.Ε.”, ενημερωτικά φυλλάδια της οποίας μοιράστηκαν στους 
πολίτες.
Αξίζουν συγχαρητήρια όσοι αγκάλιασαν την ανωτέρω πρωτοβουλία όπως το Νυχτερινό Γυμνάσιο Βέροιας, την Εύξεινο Λέσχη 
Βέροιας, τις  Δ/νσεις Α/θμιας και Β/θμιας Εκπαίδευσης Ημαθίας, την ΚΕΠΑ Δήμου Βέροιας, το Κέντρο Πρόληψης «Πρόσβαση» 
Π.Ε. Ημαθίας, τον σύλλογο «Έρασμος», το κατάστημα αναγόμωσης μελανιών «Mr Print», το τεχνικό γραφείο του Σπύρου 
Πασβαντίδη, την εταιρία Marmaron, τα καταστήματα ηλεκτρικών συσκευών ΚΙΟΣΕΟΓΛΟΥ και EXPERT(ΙωαννίδηΤσανασίδη), 
τους Ραδιοφωνικούς Σταθμούς της Βέροιας, το Ράδιο Αλεξάνδρεια, και φυσικά όλοι οι πολίτες που ανταποκρίθηκαν και  
δηλώνοντας την ικανοποίηση τους για την πρωτοβουλία ανακύκλωσης. Τέλος, οι πολίτες παρότρυναν για την επανάληψη 
της δράσης αυτής ώστε να καταστεί θεσμός και να αλλάξει τον τρόπο αντιμετώπισης και διαχείρισης αυτών των πολύτιμων   
υλικών για την παραγωγή νέων συσκευών, χωρίς τη σπατάλη των φυσικών πόρων.                        
 

Ο Πρόεδρος του ΛΑΟΣ κατά την περιοδεία του 
στη πρωτεύουσα του Νομού μας, υποστήριξε πως 
«η Ελλάδα βρίσκεται σε κώμα». Παράλληλα, ο Γ. 
Καρατζαφέρης σημείωσε ότι η ύφεση στην χώρα μας 
θα συνεχιστεί και εμφανίστηκε απαισιόδοξος για έξοδο 
της Ελλάδας από την κρίση. Ως το μεγαλύτερο εχθρό 
για την οικονομία μας χαρακτήρισε το ακριβό ευρώ.  
 
«Η Ελλάδα βρίσκεται σε κώμα. Όλα αυτά που λέει 
ο κ. Σαμαράς και οι δικοί του περί ανάπτυξης, είναι 
παραμύθια για αφελείς. Η ύφεση συνεχίζεται και θα 
συνεχίζεται όσο υπάρχει ακριβό ευρώ. Μεγαλύτερος 
εχθρός της κοινωνίας και των πολιτών, είναι το ακριβό 
ευρώ. Μεταξύ ενός ακριβού ευρώ και της δραχμής, 
σαφέστατα προτιμώ τη δραχμή. Βέβαια αυτό ισχύει όσο 
το ευρώ είναι ακριβό. Γιατί θυμίζω ότι το ευρώ, έναντι 
του δολαρίου, είχε φτάσει στο 0,88. Το ακριβό ευρώ 
είναι η ταφόπλακα της οικονομίας» είπε χαρακτηριστικά.  
 
Τάχθηκε υπέρ της δημιουργίας συμμαχίας μεταξύ 
των χωρών του νότου και πρόσθεσε «Δεν έχω 
λοιπόν καμία ψευδαίσθηση ότι υπάρχει περίπτωση 
για ίαση. Βαθαίνουμε, δανειζόμαστε ολοένα και 
περισσότερο και έξοδος δεν φαίνεται οπό πουθενά. 
Σήμερα χρωστάμε 550 δισ. ευρώ, είναι ψέμα αυτά 
που λένε για 350, δεν βάζουν τα 200 και πλέονδισ.» 
 
Όσον αφορά την κατάσταση στην Κύπρο ο Γ. 
Καρατζαφέρης υποστήριξε πως οι Κύπριοι «κράτησαν 
την αξιοπρέπειά τους και δεν την κονιορτοποίησαν με τον 
τρόπο που κονιορτοποιήθηκε το ελληνικό κοινοβούλιο»

“Το ακριβό ευρώ είναι η 
ταφόπλακα της οικονομίας”

Συνεχίζεται από τη Ν.Δ. η στελέχωση του κομματικού 
μηχανισμού της, εν όψει και του 9ου τακτικού συνεδρίου 
του κόμματος. Με απόφαση του γραμματέα της Πολιτικής 
Επιτροπής, βουλευτή Ηρακλείου Μανώλη Κεφαλογιάννη, 
ορίστηκαν νέοι αναπληρωτές γραμματείς, διευθυντές και 
συνεργάτες των γραμματειών του κόμματος. Πρόκειται για 
ένα μείγμα έμπειρων αλλά και νέων προσώπων, τα οποία ο 
Αντώνης Σαμαράς ευελπιστεί ότι θα δώσουν την επιπλέον 
ώθηση που χρειάζεται το κόμμα κατά την κρίσιμη συγκυρία 
που διανύει ο τόπος.

Επιλογή νέων 
προσώπων...

Συγκέντρωση τροφίμων εν όψει Πάσχα θα πραγματοποιήσει  
το Νομικό Πρόσωπο του δήμου Βέροιας με τη συνεργασία   
δημοτικών σχολείων, παιδικών σταθμών και πολιτιστικών 
συλλόγων. Σε κεντρικά σημεία της πόλης, όπως  στη Πλατεία 
Ωρολογίου, στη Πλατεία Δημαρχείου, όλοι οι παραπάνω 
θα διοργανώσουν δίωρες εκδηλώσεις. Παράλληλα θα 
υπάρχουν ειδικά καλάθια συλλογής ειδών ανάγκης στα 
οποία οι δημότες θα μπορούν να προσφέρουν τρόφιμα για 
τις οικογένειες που έχουν ανάγκη.

Κοινωνική δράση του 
Δήμου Βέροιας

Αν και νέος… στα έδρανα 
της βουλής, ο Απόστολος 
Βεσυρόπουλος έχει 
καταφέρει σε σύντομο 
χρονικό διάστημα να 
κερδίσει την συμπάθεια και 
την εμπιστοσύνη πολλών 
βουλευτών, όχι μόνο 
της Νέας Δημοκρατίας, 
αλλά και Υπουργών της 
Κυβέρνησης. Με την 
απλότητα του χαρακτήρα 
του , τις προτάσεις του, 
μα πάνω απ’ όλα η όρεξη 

για δουλειά η οποία τον διακρίνει, κατάφερε να αποκτήσει 
άριστες σχέσεις με το οικονομικό επιτελείο της Κυβέρνησης. 
Αυτό είχε ως αποτέλεσμα, αρκετές φορές, στελέχη του 
Υπουργείου Οικονομικών να υιοθετήσουν προτάσεις του 
Βουλευτή Ημαθίας οι οποίες είχαν ως στόχο την οικονομική 
ελάφρυνση των πολιτών. Μακάρι να συνεχίσει με την ίδια 
αποφασιστικότητα και τόλμη να «αγωνίζεται» για το συμφέρον 
του κόσμου και της Ημαθίας. 

Αποφασιστικός και 
εργασιομανής...

Αγανακτισμένος 
από την πορεία 
του έργου 
εμφανίστηκε ο 
δωρητής του 
δήμου Γιάννης 
Κούσιος στη 
σ υ ν ε δ ρ ί α σ η 
του Δημοτικού 
Συμβουλίου, στο 
οποίο συζητήθηκε 

το συγκεκριμένο θέμα. Ο κ. Κούσιος είπε «Βαρέθηκα να 
με κοροϊδεύουν. Θέλω να γνωρίζω πότε θα ολοκληρωθεί 
το έργο». Έντονη κριτική άσκησε ο κ. Τσαβδαρίδης, 
αποκαλώντας «ανίκανη την διοίκηση του δήμου», ενώ 
αρκετοί δημοτικοί σύμβουλοι υποστήριξαν ότι πρέπει να 
κηρυχθεί έκπτωτος ο εργολάβος.

Γέφυρα Κούσιου: 
Πότε επιτέλους θα 
ολοκληρωθεί;

Καταχειροκροτήθηκε 
ο Καραμανλής

Η Προανακριτική καλεί 
Βενιζέλο και Παπανδρέου 
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ΚΥΚΛΟΦΟΡΕΙ ΤΟ ΝΕΟ ΒΙΒΛΙΟ ΤΟΥ 
ΑΛΕΚΟΥ ΧΑΤΖΗΚΩΣΤΑ

“ΔΥΤΙΚΑ ΤΟΥ ΑΛΙΑΚΜΟΝΑ”
ΘΑ ΤΟ ΒΡΕΙΤΕ ΣΤΑ 

ΒΙΒΛΙΟΠΩΛΕΙΑ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ
Οι κτηνοτρόφοι του Δήμου Αλεξάνδρειας που κάνουν χρήση 
δημοτικών βοσκοτόπων και θα υποβάλλουν δήλωση στο 
Ολοκληρωμένο Σύστημα Διαχείρισης Επιδοτήσεων (ΟΣΔΕ), 
παρακαλούνται να προσέλθουν, έως την Παρασκευή 12 
Απριλίου 2013, στα κατά τόπους καταστήματα των Δημοτικών 
Ενοτήτων Αλεξάνδρειας, Αντιγονιδών, Μελίκης και Πλατέος, 
με την ταυτότητά τους και ενημερωμένο αντίγραφο του 
Μητρώου κατοχής ζώων από το Κτηνιατρείο, προκειμένου να 
υποβάλλουν δήλωση χρήσης δημοτικού βοσκοτόπου.
Σημειώνεται ότι, οι διαθέσιμοι για την κτηνοτροφία βοσκότοποι 
του Δήμου, βρίσκονται: στο Νησί και το Καμποχώρι της 
Δημοτικής Ενότητας Αλεξάνδρειας, στο Κεφαλοχώρι και την 
Ξεχασμένη της Δημοτικής Ενότητας Αντιγονιδών, στη Μελίκη, 
Νεόκαστρο, Αγκαθιά, Κυψέλη και Πρόδρομο της Δημοτικής 
Ενότητας Μελίκης και στα Τρίκαλα και την Κορυφή της 
Δημοτικής Ενότητας Πλατέος.

Υποβολή Δηλώσεων για τη 
χρήση Δημοτικών Βοσκότοπων

Δήμος Αλεξάνδρειας

Η Διεύθυνση Δημοτικής Αστυνομίας του Δήμου Βέροιας 
ειδοποιεί τους πολίτες, επαγγελματίες και ιδιοκτήτες εμπορικών 
καταστημάτων – περιπτέρων να  
μην καταλαμβάνουν τους κοινόχρηστους χώρους στους 
οποίους απαγορεύεται η χρήση (πεζοδρόμια – οδοστρώματα 
– πλατείες  πεζόδρομους), με κάθε είδους εμπόδια (γλάστρες, 
διαφημιστικές πινακίδες  σταντ, τραπεζοκαθίσματα κτλ) και 
να μην χρησιμοποιούν κοινόχρηστους χώρους (πεζοδρόμια 
– πλατείες – πεζόδρομους) χωρίς την απαιτούμενη από τον 
Δήμο άδεια χρήσης.
Στους παραβάτες θα επιβληθούν όλες οι νόμιμες κυρώσεις 
που προβλέπει ο Κ.Ο.Κ και τα πρόστιμα για αυθαίρετη χρήση 
πεζοδρομίου – κοινοχρήστου χώρου .
Ας προσπαθήσουμε όλοι μαζί να βοηθήσουμε στην ελεύθερη, 
ασφαλή και απρόσκοπτη διέλευση των πεζών, των ΑμΕΑ 
και την ομαλή στάθμευση και κυκλοφορία των αυτοκινήτων 
στους δρόμους της πόλης μας.

Πρόστιμα στους 
παραβάτες

Διάλεξη με θέμα «Στρατηγική αντιμετώπισης της κρίσης» 
θα δοθεί στη Νάουσα, την Παρασκευή 5 Απριλίου και ώρα 
20:30 στην αίθουσα εκδηλώσεων της «Εστίας Μουσών», με 
ομιλητή τον διακεκριμένο Έλληνα επιστήμονα Δρ. κ. Νίκο 
Λυγερό.

Βασικά σημεία της εισήγησης τού κ. Λυγερού:
Οι κλασικές δομές μιλούν για Crisis Management και Strat
egy Management, ενισχύοντας την άποψη ότι το Manage
ment είναι το κυρίαρχο στοιχείο. Γι’ αυτές λειτουργεί ως 
πυρήνας με διάφορες προεκτάσεις. Αυτή η έμφαση είναι 
φυσιολογική, διότι απορρέει από το χώρο του Business Man
agement. Βέβαια αυτό δεν σημαίνει ότι είναι και ορθολογική. 
Απλώς, δεν προκαλεί καμία αντίδραση στο χώρο. Η εξήγηση 
είναι απλή. Εκτός πολέμου, η πολεμολογική αντιμετώπιση 
των πραγμάτων δεν φαίνεται μόνο ακραία αλλά θεωρείται 
και εξωπραγματική. Η συνέπεια αυτής της θέσης είναι 
αναπόφευκτη. Ο χώρος πλήττεται από συμβατικές λύσεις 
για τεχνητά προβλήματα, τα οποία είναι μόνο και μόνο 
τοπικές λύσεις, δίχως στρατηγικό βάθος. Έτσι τα πραγματικά 
προβλήματα παραμένουν και ζουν διαχρονικά.

Αυτές οι θεωρίες είναι που προκαλούν ζημιές σε εθνικά θέματα. 
Έχουν την τάση να αναλύουν τα πάντα με οικονομικούς 
παράγοντες σ’ ένα νομικό πλαίσιο. Ενώ η πραγματικότητα 
είναι ριζικά διαφορετική. Γι’ αυτό το λόγο έχει ενδιαφέρον η 
ιστορία. Διότι θυμάται τις πράξεις των ειδημόνων του χώρου, 
όταν υπάρχει πραγματική κρίση. Το καλό για εκείνους είναι 
ότι κυριαρχεί η λήθη στην κοινωνία. Έτσι μπορούν άνετα 
να πουλήσουν τις ίδιες συμβουλές. Και το καλό γι’ αυτούς 
είναι ότι οι αγοραστές υπάρχουν ακόμα. Όμως σε καμιά 
περίπτωση δεν προσφέρουν σε εθνικά θέματα.

Η αντιμετώπιση του εθνικού πλαισίου ως επαγγελματικός 
χώρος δεν επιτρέπει την ανάπτυξη των αποτελεσματικών 
εργαλείων της υψηλής στρατηγικής. Η έλλειψη στρατηγικής 
κι η μη ύπαρξη άμεσου κόστους μετατρέπει όλα τα 
προβλήματα σε τακτικά και επιχειρησιακά. Όμως δίχως 
στρατηγική η διαχείριση κρίσεων δεν είναι παρά μία 
διατήρηση κρίσεως. Διότι σε αυτό το πλαίσιο το status quo 
αποτελεί στόχο. Ενώ ο στόχος είναι μία μεταστρατηγική 
οντότητα, που υλοποιείται μέσω της επιλογής στρατηγικών 
συμπεριφορών. Δίχως στρατηγική οι δράστες μετατρέπονται 
σε παρατηρητές.

Το απαιτούμενο στρατηγικό υπόβαθρο της διαχείρισης 
κρίσεων παραμένει στην ουσία άγνωστο. Δίχως στρατηγικές 
επιπτώσεις δεν υπάρχουν και πρακτικές κυρώσεις. Το 
ενδιαφέρον και το παράδοξο της υπόθεσης είναι το εξής: 
αυτή η κυρίαρχη άποψη περί διαχείρισης κρίσεων ισχύει στη 
χώρα μας, η οποία έχει διαχρονικά ένα στρατηγικό ρόλο σ’ 
ένα χώρο που δεν μπορεί να χαρακτηριστεί ως μη εχθρικός. 
Και γι’ αυτό όμως υπάρχει μια εξήγηση. Ενώ στη στρατηγική, 
η διαφορά κάνει τη διαφορά, στη διαχείριση είναι η φθορά 
που κάνει τη διαφθορά. Έτσι, όντως ένα εθνικό θέμα 
μετατρέπεται σε οικονομική λύση. Όμως η εξαγορά δεν 
εξασφαλίζει τη συνέχεια. Διότι θέλουμε δε θέλουμε τα 
στρατηγικά προβλήματα υπάρχουν ακόμα κι αν μερικοί τα 
ξεπουλούν. Και με την πάροδο του χρόνου γίνονται πιο 
ανθεκτικά. Με άλλα λόγια εμφανίζεται το φαινόμενο του 
μαστιγίου, όπως γνωρίζουμε πολύ καλά στη θεωρία της 
εφοδιαστικής αλυσίδας.

Οι συμβατικές λύσεις που δεν μπορούν να ενοποιήσουν 
τη διαχείριση κρίσεων με τη στρατηγική διαχείριση, όχι 
μόνο δεν προβλέπουν εξελίξεις, αλλά ακόμη λιγότερο νέες 
καταστάσεις. Ενώ η στρατηγική διαχείριση κρίσεων που 
λειτουργεί πολεμολογικά, προσφέρει ανθεκτικές λύσεις 
σε πραγματικά προβλήματα, διότι η επίλυση κρίσεων δεν 
γίνεται δίχως κρίση.

Η εκδήλωση είναι υπό την αιγίδα του Δήμου Νάουσας και η 
είσοδος είναι ελεύθερη σε όλους τους πολίτες.

Ομιλία Ν. Λυγερού 
στη Νάουσα

Συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΚΤΕΛ Ημαθίας Κύριο Τάσο 

Συμεωνίδη είχε σήμερα Τρίτη 2/4/2013 η Βουλευτής της 

Νέας Δημοκρατίας Γεωργία Μπατσαρά, με κύριο θέμα 

συζήτησης τον περιορισμό των δρομολογίων σε όλο τον 

νομό και ιδιαίτερα στην περιοχή των Πιερίων απ’ όπου και 

κατάγεται η Βουλευτής.

Η κ. Μπατσαρά έθεσε στον Πρόεδρο το πρόβλημα που 

δημιουργείται στη μετακίνηση των κατοίκων από τον 

περιορισμό των δρομολογίων. Με τη σειρά του ο Πρόεδρος 

εξήγησε ότι η οικονομική δυσπραγία και ο περιορισμένος 

έως ανύπαρκτος σε κάποιες περιπτώσεις αριθμός επιβατών 

επέβαλλαν αυτό το μέτρο, προκειμένου να εξοικονομήσει το 

ΚΤΕΛ πόρους και να μπορεί να ανταποκριθεί στην αποστολή 

του. Ο πρόεδρος εξήγησε κλείνοντας ότι θα επανεξετάσει 

το θέμα και η κ. Μπατσαρά διαβεβαίωσε ότι είναι στη 

διάθεση του ΚΤΕΛ σε οτιδήποτε τη χρειαστούν στο πλαίσιο 

της άριστης συνεργασίας τους που ξεκίνησε από το 2009, 

τότε που η κ. Μπατσαρά ήταν Αντινομάρχης.

Συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΚΤΕΛ 
Ημαθίας είχε η Γεωργία Μπατσαρά
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Ανοικτό το ενδεχόμενο δεύτερων προκηρύξεων στα αγροτικά 
προγράμματα αφήνει ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης, 
με την προϋπόθεση ότι θα περισσέψουν χρήματα από τα 
τρέχοντα προγράμματα.
«Tα τρέχοντα προγράμματα, τα οποία αξιολογούνται και 
δίνουν τις δεύτερες δόσεις κ.λπ., όπως και τα άλλα μέτρα, 
πρέπει να ολοκληρωθούν για να δούμε τι έχει απορροφηθεί 
αυτήν τη στιγμή, αν περισσεύει κάτι και από ποιο μέτρο, έτσι 
ώστε να υπάρξουν και οι δεύτερες προσκλήσεις. Πρόθεσή 
μας, φυσικά, είναι να μη μείνει κανένα ευρώ αναξιοποίητο. 
Πρέπει, όμως, να τελειώσει η πρώτη προκήρυξη», τόνισε 
ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Αθ. 
Τσαυτάρης απαντώντας σε επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή 
Άρτας της ΝΔ, Γ. Στύλιου, σχετικά με τη στήριξη των 
νέων αγροτών μέσα από το πρόγραμμα «Αλέξανδρος 
Μπαλτατζής» και το Ταμείο Αγροτικής Επιχειρηματικότητας. 
Σύμφωνα με τα όσα ανέφερε για τα προγράμματα προκύπτουν 
τα εξής:  “Πρώταπρώτα, κάναμε μία προσπάθεια να 

κρατήσουμε νέους αγρότες στην Περιφέρεια με το πρόγραμμα υποστήριξης της έναρξης της διαδικασίας της επιχειρηματικότητας 
αυτών. Υποστηρίξαμε περίπου οκτώ χιλιάδες νέους αγρότες, όχι για να τους πάρουμε από εδώ και να τους γυρίσουμε 
αναγκαστικά πίσω, αλλά τουλάχιστον για να κρατήσουμε κάποιους εκεί και να συνεχίσουν την προσπάθεια του πατέρα τους ή 
του αδελφού τους ή να την επεκτείνουν. Αυτό το πρόγραμμα προχωράει καλά. Έχουν πάρει όλοι τις πρώτες δόσεις τους και 
πρέπει να πάρουν τη δεύτερη. Κάποιοι που καθυστερούν είναι γιατί στο ενδιάμεσο πρέπει να περάσουν μία εκπαίδευση, μία 
ενημέρωση για ορισμένα θέματα. Αυτή ήταν απαραίτητη προϋπόθεση στην προκήρυξη, για να πάει κανείς στην άλλη φάση.
Επίσης, σε αυτούς δόθηκε μεγάλη προτεραιότητα στο δεύτερο μεγάλο πρόγραμμα αυτών των σχεδίων βελτίωσης, όπου 
δεχθήκαμε περίπου επτά χιλιάδες επτακόσια σχέδια βελτίωσης, εκ των οποίων δύο χιλιάδες διακόσια αφορούσαν κατά 
προτεραιότητα νέους αγρότες που είχαν μπει στο προηγούμενο πρόγραμμα, έτσι ώστε να πάρουν χρήματα και να υποστηρίξουν 
την εγκατάστασή τους, να ανεβάσουν το θερμοκήπιο, να βελτιώσουν το ζωικό τους κεφάλαιο, το μηχανολογικό εξοπλισμό κ.λπ. 
 
Όπως είχα την ευκαιρία, μάλιστα, να δηλώσω δύο μέρες πριν στο Σώμα, έχουν ολοκληρωθεί οι αξιολογήσεις, έχουν ελεγχθεί 
περίπου έξι χιλιάδες. Τρεις χιλιάδες διακόσια εξ αυτών –και κατά προτεραιότητα των νέων αγροτών έχουν αρχίσει να 
υλοποιούνται.
Θέλω να πιστεύω ότι μόλις ολοκληρωθεί αυτή η διεργασία, όπως θα σας πω και παρακάτω, θα υπάρξει η ευκαιρία, αν 
περισσέψουν χρήματα είτε από τα σχέδια βελτίωσης, είτε από τα σχέδια των νέων αγροτών, είτε της μεταποίησης, να δοθούν 
στους νέους αγρότες για το λόγο που σας περιέγραψα», τόνισε χαρακτηριστικά.

Για τη νέα ΚΑΠ
Παράλληλα, αναφέρθηκε και στην νέα ΚΑΠ,  σημειώνοντας τα εξής: «Επειδή δυοτρεις μέρες πριν ολοκληρώθηκαν οι 
διαπραγματεύσεις στο δικό μας Συμβούλιο, δηλαδή στο Συμβούλιο Υπουργών Γεωργίας και Αλιείας σε ό, τι αφορά τη νέα 
Κοινή Αγροτική Πολιτική και αρχίζουν πλέον οι τριμερείς διαπραγματεύσεις μεταξύ του ενός πόλου εξουσίας, που είναι 
το Συμβούλιό μας, της Κομισιόν, που είναι το άλλο και του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου, που είναι ο τρίτος θεσμός, για 
να ολοκληρωθεί αυτή η διαδικασία, είχα την ευκαιρία να ενημερώσω τον Τύπο για αυτά τα θέματα. και θα δείτε σήμερα 
εκτενείς αναφορές. Επισημαίνω, όμως ότι η Ευρώπη η ίδια ορίζει το 2% του συνολικού προϋπολογισμού όχι μόνο του 
προϋπολογισμού του Πυλώνα 2, δηλαδή του Προγράμματος  «Αλέξανδρος Μπαλτατζής», το οποίο στην τρέχουσα 
περίοδο είχε, περίπου, 3,8 δισεκατομμύρια, τώρα έχει 3,74 και πιστεύουμε ότι στις τελικές διαπραγματεύσεις θα πάει στα 
νούμερα αυτά, αλλά και του Πυλώνα 1, που είναι τα πολλά χρήματα από τις ενιαίες ενισχύσειςγια την υποστήριξη των 
νέων αγροτών ώστε να καταπιαστούν με την αλυσίδα της αγροτικής παραγωγικής διαδικασίας. Αυτό δεν αφορά μόνο 
αγρότες, οι οποίοι είναι ήδη στην περιοχή, αλλά ακόμα και νέους από τα αστικά κέντρα, ανέργους», ανέφερε ο υπουργός. 
«Μακάρι να γυρίσουν πίσω. Διότι αναφέρθηκα και στο μεγάλο δημογραφικό πρόβλημα της αγροτιάς, που είναι συνυφασμένο 
με την ανάπτυξη όχι μόνο της γεωργίας, αλλά και ολόκληρης της περιφέρειας», κατέληξε ο κ. Τσαυτάρης.

Νέες προκηρύξεις «εφόσον 
περισσέψουν χρήματα»

Ανοικτό το ενδεχόμενο δεύτερων προκηρύξεων στα αγροτικά προγράμματα 
αφήνει ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης Αθ. Τσαυτάρης

Σε 20.000, ανέρχεται ο αριθμός των στρεμμάτων με 
γεωργικές καλλιέργειες που επλήγησαν στους νομούς Ημαθίας 
και Πέλλας από τις βροχοπτώσεις στις 25 Φεβρουαρίου 
και 2 Μαρτίου, όπως προκύπτει από τις 730 δηλώσεις που 
κατέθεσαν αγρότες στον οργανισμό Ελληνικών Γεωργικών 
Ασφαλίσεων (ΕΛΓΑ).
Οι γεωπόνοι του οργανισμού, έχουν ήδη ξεκινήσει τις 
επιτόπιες εκτιμήσεις και όπως τόνισε μιλώντας στο ΑΠΕΜΠΕ 
η υπεύθυνος του υποκαταστήματος του ΕΛΓΑ στην Βέροια, 
Μαρία Παππά η όλη διαδικασία πρόκειται να ολοκληρωθεί 
στο επόμενο διάστημα, οπότε και θα έχει οριστικοποιηθεί η 
ακριβής έκταση της ζημιάς που υπέστησαν καλλιεργούμενες 
εκτάσεις και για τις οποίες οι αγρότες θα αποζημιωθούν.
Υπενθυμίζεται ότι οι έντονες βροχοπτώσεις που σημειώθηκαν, 
οδήγησαν σε υπερχείλιση ποταμών και αρδευτικών καναλιών, 
με αποτέλεσμα τεράστιες εκτάσεις παραγωγών να είναι 
κυριολεκτικά εντελώς πλημμυρισμένες..Στο στόχαστρο του 
καιρού βρέθηκαν κυρίως γεωργικές καλλιέργειες με σιτηρά, 
ζαχαρότευτλα και κηπευτικά, κυρίως βιομηχανικά, όπως 
αρακάς και σπανάκι.
Σε ό,τι αφορά τον παγετό που σημειώθηκε στις 17 Μαρτίου 
στην ευρύτερη περιοχή, η κ. Παππά επεσήμανε ότι η περίοδος 
υποβολής δηλώσεων από τους παραγωγούς ολοκληρώνεται 
την επόμενη εβδομάδα και στη συνέχεια θα γίνουν οι 
εκτιμήσεις από τους ανθρώπους του ΕΛΓΑ. Από τον παγετό 
φαίνεται να έχουν πληγεί τα εξής προϊόντα:επιτραπέζια 
πρώιμα ροδάκινα, βερίκοκα και δαμάσκηνα.
Υπενθυμίζεται ότι από το ΕΛΓΑ διαβεβαιώνεται στους 
Έλληνες αγρότες, που είναι ασφαλιστικά ενήμεροι, ότι ο 
οργανισμός είναι οικονομικά έτοιμος και οργανωτικά επαρκής, 
να αποζημιώσει έγκαιρα και δίκαια τους παραγωγούς που 
πράγματι ζημιώθηκαν. Προς την κατεύθυνση αυτή, καλούνται 
οι ζημιωθέντες να υποβάλουν το συντομότερο δυνατό τις 
σχετικές δηλώσεις στους κατά τόπους ανταποκριτές του 
οργανισμού.
 

Ολοκληρώνεται η διαδικασία για την 
αποζημίωση των παραγωγών της Ημαθίας

Mε απόφαση του Αντιπεριφερειάρχη 
Ημαθίας κ. Κωνσταντίνου 
Καραπαναγιωτίδη απαγορεύεται 
η αλιεία (επαγγελματική και 
ερασιτεχνική) με κάθε μέσο και 
εργαλείο σε όλα τα ποτάμια, 
τα ρέματα, τα κανάλια, τις 
λιμνοδεξαμενές, τις φραγμαλίμνες, 
τις τεχνητές λίμνες και γενικώς σε όλα 
τα γλυκά ρέοντα ύδατα του νομού 
Ημαθίας, με κάθε μέσο και εργαλείο 
από 12.4.2013 και ώρα 12 π.μ. μέχρι 
και 26.5.2013 και ώρα 12 π.μ. για 
την προστασία της αναπαραγωγής 
των ιχθύων και λοιπών υδροβίων 
ζώων.
Οι παραβάτες αυτής της απόφασης 
τιμωρούνται σύμφωνα με τις 
διατάξεις που ισχύουν (Ν. 1740/87 
όπως τροποποιήθηκε με τις διατάξεις 
του Ν. 2040/1992)

Απαγόρευση αλιείας 
στην Ημαθία
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Η Δ΄ εθνική αποτελεί και πλέον από την περασμένη 
Κυριακή(31/3) παρελθόν. Οι ομάδες μας που συμμετέχουν 
στον 3ο όμιλο της Δ΄ εθνικής πλέον έχουν τελειώσει τις 
επίσημες υποχρεώσεις τους και κοιτάζουν την νέα χρονιά. Στην 
τελευταία αγωνιστική οι ομάδες της Ημαθίας έφεραν δύο νίκες 
και δύο ήττες. Στο ντέρμπι της Ημαθίας η ομάδα της Νάουσας 
κέρδισε την Αλεξάνδρεια εκτός έδρας με 40 και τελείωσε τις 
υποχρεώσεις της στην δεύτερη θέση της βαθμολογίας. Στην 
τρίτη θέση τερμάτισε η ομάδα του Μακροχωρίου που έφυγε 
με βαριά ήττα (41) από το γήπεδο της Νεοκαισάρειας. Τέλος η 
ομάδα των Λευκαδίων μέσα σε εορταστική ατμόσφαιρα νίκησε 
τον Παναργειακό με 31 τελειώνοντας με τον καλύτερο τρόπο 
το πρωτάθλημα.

Αλεξάνδρεια – Νάουσα 0-4
Οι φιλοξενούμενοι ήταν σε όλη την διάρκεια του αγώνα 

καλύτεροι και δεν άφησαν περιθώριο στον αντίπαλο να ζητήσει κάτι άλλο. Στο 19΄ ο Πιπινίκας γύρισε ωραία την μπάλα 
στον Παπαδή και αυτός με τακουνάκι έστειλε την μπάλα στα δίχτυα για το 01. Στο 51΄ ο Πασχάλης εκτέλεσε κόρνερ και ο 
Πιπιλιάρης σε μια προσπάθειά του να διώξει την μπάλα θα στείλει την μπάλα στα δίχτυα της ομάδας του κάνοντας το 02 και 
παράλληλα πιο εύκολο το έργο της ομάδας της Αλεξάνδρειας.
Στο 78΄ ο Πιπινίκας με σουτ θα κάνει το 03 και στο 81΄ ο ίδιος παίκτης θα διπλασιάσει τα προσωπικά του τέρματα κάνοντας 
το τελικό 04.

Αλεξάνδρεια: Κύρου, Βλάχος, Οικονομόπουλος (78’ Γιοβανόπουλος), Κ. Παπαδόπουλος, Πιπιλιάρης, Μυλωνάς, Χατζηβασιλειάδης, 
Νουσιόπουλος, Αραπέλης, Ζωγράφος, Λέκκας
Νάουσα: Παπαδόπουλος, Μανδάλης, Θεοδωρόπουλος, Καραμεταξάς, Περηφανόπουλος, Αργυρίου, Μουρίκης (46’ 
Χατζηγεωργίου), Μπουλγουρίδης, Πιπινίκας, Παπαδής (75’ Γκέσιος), Πασχάλης (77’ Κελεσίδης)

Αχιλλέας Νεοκαισάρειας – Μακροχώρι 4-1
Την πιο βαριά του ήττα στο πρωτάθλημα δέχτηκε η ομάδα του Μακροχωρίου που αν και προηγήθηκε στο σκορ, στην συνέχεια 
οι γηπεδούχοι αντέδρασαν και με μια αντεπίθεση διαρκείας πήραν τελικά την νίκη με το ευρύ 41. Το παιχνίδι ξεκίνησε με 
τον καλύτερο τρόπο για τους φιλοξενούμενους. Ο Ζαρογιάννης έκανε σουτ  ο τερματοφύλακας των γηπεδούχων απέκρουσε 
ασταθώς και στην επαναφορά ο Βούλγαρης έστειλε με πλασέ την μπάλα στα δίχτυα. Στο 42΄ ο Κλιάνης μετά από σέντρα του 
Παυλίδη με κεφαλιά έστειλε την μπάλα στα δίχτυα για το 11 και τρία λεπτά αργότερα ο Ευαγγελόπουλος με πλασέ έκανε το 
21 γυρνώντας έτσι το παιχνίδι πριν την λήξη του πρώτου 45λέπτου. Στο 57΄ ο Παυλίδης εκμεταλλεύτηκε την σύγχυση στην 
άμυνα και με προβολή έκανε το 31. Ενώ στο 77΄ ο Νάκας με πέναλτι θα κάνει το τελικό 41.

Αχιλλέας Νεοκαισάρειας: Λαρατζής, Μπαγκέας, Γελαδάρης (63’ Καπασακαλίδης), Μπέης, Τασίδης, Παυλίδης, Τσιαμπέρης, 
Ευαγγελόπουλος, Κλιάνης, Κωτσιαρίδης (81’ Γκόλιας), Νάκας (80’ Τζιάμης)
Μακροχώρι: Σταματέλος Δ., Μαυριδόγλου (49’ Σαλέπης), Συμεωνίδης Θ., Ηλιάδης Γρ., Δεληγιώργης (56’ Θεοδωρίδης), 
Ζαρογιάννης, Ηλιάδης Αντ. (80’ Συμενωίδης Γ.), Ξαγοράρης, Βούλγαρης, Τσακαλίδης, Βελλίνης

Λευκάδια – Παναργειακός 3-1
Σε εορταστικό κλίμα πραγματοποιήθηκε η αναμέτρηση στα Λευκάδια, ανάμεσα στην τοπική ομάδα και στην ομάδα του 
Παναργειακού. Οι γηπεδούχοι είχαν καθολική υπεροχή σε όλο τον αγώνα αλλά έπρεπε να μπει στο δεύτερο ημίχρονο για να 
σκοράρει. Στο 46΄ ο Καλαϊτζίδης εκτέλεσε κόρνερ και ο Πίττος με ωραία κεφαλιά έκανε το 10. Στο 68΄ ο Παπαστεργίου με 
γυριστό σουτ θα διπλασιάσει τα τέρματα της ομάδας του. Στο 74΄ ο Τσαμτσάκης με δυνατό σουτ θα στείλει την μπάλα στα 
δίχτυα για το 21. Ενώ το τελικό 31 θα κάνει ο Πίττος εκμεταλλευόμενος τα διαδοχικά λάθη των φιλοξενουμένων.

Λευκάδια: Μαλέσιος, Χαρατσίδης (49’ Κλικακλίδης), Λεκάκης, Πασχώνης, Μισαηλίδης Πρ. Πετρίδης, Καλαϊτζίδης (90’ Ξενίδης), 
Παπακωνσταντίνου (75’ Ίντος), Πίττος, Μισαηλίδης Π., Παπαστεργίου
Παναργειακός: Σαραφιανός, Ιωαννίδης Γ., Μουρατίδης, Ιωαννίδης Δ., Γάντσιος, Βελλίδης, Βλαχόπουλος (76’ Μαρκόπουλος), 
Γιαννούλης (64’ Ευσταθιάδης), Καλύβας, Χαραλαμπίδης (52’ Τσαμτσάκης)

Δ΄ Εθνική

Κέρδισαν Νάουσα και Λευκάδια, 
βαριές ήττες για Μακροχώρι και 
Αλεξάνδρεια

Μια ανάσα από 
την κατάκτηση 
του τίτλου της Α1 
της ΕΠΣ Ημαθίας 
βρίσκεται η ομάδα 
του Νεοκάστρου 
αφού και μετά την 
νίκη του με 41 εκτός 
έδρας επί του Αχιλλέα 
Νάουσας πλέον θέλει 
ένα τρίποντο στα 
δύο εναπομείναντα 
παιχνίδια για να 
κατακτήσει και 
μαθηματικά τον 
τίτλο. Στο γήπεδο 
του Γιαννακοχωρίου 
λοιπόν η πρωτοπόρος 

ομάδα του Νεοκάστρου πήρε μια εύκολη νίκη με 41 χάρης 
σε τέρματα του Βαλδήρ στο 19΄, του Λαμπριανίδη στο 56΄, 
του Καφέ ένα λεπτό αργότερα και του Παπαδόπουλου στο 
70΄. Το γκολ της τιμής για την ομάδα του Αχιλλέα Νάουσας 
σημείωσε ο Παπατάνος στο 80΄.
Από την άλλη η ομάδα του Διαβατού έκανε το χρέος της 
και παρά της λίγες πιθανότητες που έχει για κατάκτηση 
του τίτλου κέρδισε με 12 τον Αγ. Γεώργιο. Το 01 έκανε ο 
Σπανός στο 9΄, ο Τσιότσιος ισοφάρισε προσωρινά στο 30΄, 
ενώ το τελικό 12 έγραψε στο 88΄ ο Ηλιάδης.
Στο ντέρμπι της αγωνιστικής η ομάδα της Αγ. Βαρβάρας έχασε 
με 10 εντός έδρας από την Καψόχωρα και πλέον βρίσκεται 
σε δυσχερή θέση εν’ όψη των δύο δύσκολων παιχνιδιών που 
έχει να δώσει. Οι γηπεδούχοι είχαν την κατοχή αλλά η ομάδα 
της Καψόχωρας ήταν αυτή που τελικά σε μια από τις λίγες 
αντεπιθέσεις που δημιούργησε πέτυχε το γκολ στο 71΄ με 
τον Σταμούλη.
Στο Βρυσάκι ο Φίλιππος Μέσης πήρε μεγάλη νίκη με 12 
και πλέον και μαθηματικά θα είναι στην Α1 κατηγορία. 
Στο 8΄ ο Κίτσας Θ. έβαλε μπροστά στο σκορ τον ΠΑΟΚ 
Αλεξάνδρειας αλλά η Μέση με ένα «δαιμονιώδες» 2λεπτο 
γύρισαν το παιχνίδι αρχικά με τον Καραμελίδη στο 80΄ και 
στην συνέχεια με τον Αρβανιτίδη στο 82΄.
Στην Στενήμαχο η τοπική ομάδα κέρδισε με 31 τα Τρίκαλα 
και πλέον έχει βάσιμες ελπίδες για παραμονή. Στο 14΄ ο 
Αγγελίδης έκανε το 10, στο 78΄ ο Σταμάτης Αργ. έκανε το 
20, στο 82΄ ο Παντριάς μείωσε σε 21 ενώ το τελικό 31 
σημείωσε στο 89΄ ο Σφυντηλάς.
Στο πλέον αδιάφορο βαθμολογικά παιχνίδι στο Κλειδί, ο 
τοπικός Εθνικός και η ομάδα της Χαρίεσσας παρουσίασαν 
πολύ καλό θέαμα σε όσους βρέθηκαν στο γήπεδο. Η 
Χαρίεσσα κέρδισε με 12 χάρης σε δύο γκολ του Καρασαρίδη 
στο 16΄ και στο 23΄ το μόνο που κατάφερε ο Εθνικός είναι 
να μειώσει σε 12 στο 28΄ με τον Κεχαγιά.
Τέλος στην Ραχιά το παιχνίδι ανάμεσα στην ΑΕ Ποντίων 
με την Επισκοπή δεν τελείωσε ποτέ. Το παιχνίδι διακόπηκε 
λόγω πυκνής ομίχλης στο 60΄. Μέχρι εκείνο το σημείο η 
Επισκοπή κέρδιζε με 12. Στο 18΄ ο Φράγκης έκανε το 01, 
στο 24΄ ο Σιδηρόπουλος ισοφάρισε προσωρινά σε 11, ενώ 
το 12 έγινε στο 51΄ ο Γάτσος.

Πρωταθλητής(;) 
το Νεόκαστρο

Α1 ΕΠΣ

Άνετη νίκη πέτυχε η ομάδα του Φιλίππου Βέροιας στο εντός έδρας 
παιχνίδι με αντίπαλο τον ΙΩΝΙΚΟ ΙΩΝΙΑΣ στα πλαίσια της 23ης 
αγωνιστικής της Β’ Εθνικής κατηγορίας. Η ομάδα του Φιλίππου πήρε 
από τα πρώτα λεπτά διαφορά στο σκορ την οποία διατήρησε μέχρι 
το τέλος του παιχνιδιού χωρίς να απειληθεί σε κανένα σημείο από 
τους φιλοξενούμενους.
 
Κορυφαίοι παίχτες για τον Φίλιππο οι Μπρόζος με 
20 πόντους (4 τρίποντα) και Πάλλης με 13 πόντους. 
 
Δεκάλεπτα : 2313, 4231, 6446, 7964
 
ΦΙΛΙΠΠΟΣ (Γκίμας  Μπλατσιώτης): Κοθράς 10(2), 
Τριχόπουλος 10, Κασαμπαλής 7, Μπρόζος 20(4), 
Χρυσόπουλος 12(1), Πάλλης 13, Τσεσμετζής 7(2) 
 
ΙΩΝΙΚΟΣ ΙΩΝΙΑΣ (Αγγέλης): Γιαχανατζής 11(1), Παναγιώτου 5(1), 
Μαραπίδης, Τολιόπουλος 8, Μπατάκoς 2, Τανακίδης 4(1), Νταράκης 
14, Μαλούνας, Γιαμούκης 5(1), Κουρκουνάσιος, Σαλαπασίδης 2, 
Χαντζίδης 10, Γιαννουζάκος.

ΦΙΛΙΠΠΟΣ - ΙΩΝΙΚΟΣ ΙΩΝΙΑΣ (79-64)
Μπάσκετ



6 Απριλίου 
 
17:15 ΚΕΡΚΥΡΑ-ΛΕΒΑΔΕΙΑΚΟΣ 
Στην τελευταία θέση με 20 βαθμούς η Κέρκυρα που μετά την ήττα 
στη Βέροια αποχαιρετάει την κατηγορία. Ο Λεβαδειακός με 31 
βαθμούς φιγουράρει στην 11η θέση…  

ΕΚΤΙΜΗΣΗ: Αδιάφορη η Κέρκυρα, ένα με δύο βαθμούς θέλει ο 
Πελατειακός για να σωθεί. Προτείνω Χ και Goal Goal  

17:15 ΠΑΟΚ-ΒΕΡΟΙΑ  
Στη  Τούμπα παίζει η αγαπημένη μας ομάδα που μετά τη σημαντική 
νίκη με τη Κέρκυρα έκανε ένα βήμα προς το στόχο της σωτηρίας. 
Στη 12 θέση με 30 βαθμούς η Βέροια, ενώ ο ΠΑΟΚ είναι στη 2η θέση 
με 53 βαθμούς και θα προσπαθήσει να κερδίσει για να παραμείνει 
δεύτερος.  

ΕΚΤΙΜΗΣΗ: Θα μπουν ΓΚΟΛΛΛΛ που σημαίνει OVER 
 
19:30 ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ- ΑΡΗΣ 
Στην  4η θέση με 42 βαθμούς ο Ατρόμητος, στην 15η ο Άρης με 26 
βαθμούς. 

ΕΚΤΙΜΗΣΗ: Μόνο νίκη θέλει ο Άρης από τον αδιάφορο Ατρόμητο 
για να ελπίζει σε κάτι. Θα προτείνω Χ2 ΔΙΠΛΗ ΕΥΚΑΙΡΙΑ 
 

7 Απριλίου 

15:00 ΠΑΝΘΡΑΚΙΚΟΣ-ΟΦΗ  
Στην 14η θέση ο Πάνθραξ με 27 βαθμούς καίγεται για τους 3 πόντους. Ο ΟΦΗ στην 10η θέση με 31 βαθμούς μετά από τη 
νίκη με τα Γιάννενα ουσιαστικά σώθηκε. 
ΕΚΤΙΜΗΣΗ:ΑΣΣΣΣΣΟΟΟΟΟΣΣΣΣΣ για τον Πανθρακικό, μόνο με νίκη ελπίζει στην σωτηρία  
 
 
17:15 ΑΣΤ.ΤΡΙΠΟΛΗΣ-ΞΑΝΘΗ 
Στην 3η θέση η Τρίπολη με 53 βαθμούς, ενώ η Ξάνθη στην 7η με 35.  
ΕΚΤΙΜΗΣΗ: ΑΣΣΣΣΣΟΟΟΟΟΣΣΣΣΣ και εδώ. Μονόπλευρο το ενδιαφέρον μόνο για τη Τρίπολη που θέλει να διατηρηθεί στη 
τριάδα 
 
17:15 ΠΛΑΤΑΝΙΑΣ-ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ  
Πρωταθλητής και 1η θέση με 70 βαθμούς για Ολυμπιακό. Ο Πλατανιάς 9η θέση και 33 βαθμούς. 
ΕΚΤΙΜΗΣΗ: Θα μπουν ΓΚΟΟΟΟΟΛΛΛΛΛ OVER 
 
19:30 ΠΑΟ-ΠΑΝΙΩΝΙΟΣ 
6η θέση με 35 βαθμούς ο ΠΑΟ. Ο Πανιώνιος στην 8η θέση με 34 βαθμούς.  
ΕΚΤΙΜΗΣΗ: Μόνο νίκη για ΠΑΟ σε ένα ακόμα δύσκολο παιχνίδι. ΠΡΟΤΕΙΝΩ 1 
 
8 Απριλίου 
 
19:30 ΓΙΑΝΝΙΝΑ-ΑΕΚ                     
Στην 5η θέση τα Γιάννενα με 38 βαθμούς. Η ΑΕΚ στην 13η θέση με 30. 
Μεγάλο παιχνίδι τη Δευτέρα καθώς τα Γιάννενα θέλουν τους 3 βαθμούς για να παραμείνουν σε τροχιά Play Off και Europa 
League, αλλά και η ΑΕΚ για να σωθεί. 
ΕΚΤΙΜΗΣΗ: Δύσκολο ματς. Θα προτείνω  GOAL GOAL 
 

με την μία, αλλά το αδύναμο πλασέ του έφυγε ελάχιστα άουτ 
από το δεξί δοκάρι του Λόπεζ.
Στο 16΄ ο Γεωργιάδης εκτέλεσε φάουλ, ο προωθημένος 
Ορέστες έκανε την προβολή αλλά η μπάλα πέρασε άουτ. Στο 
34΄ η Βέροια ζήτησε πέναλτι μετά την ανατροπή του Γεωργιάδη 
από τον Στάμου, ωστόσο ο διαιτητής Δημητρόπουλος, που 
σφυρίζει μόλις για δεύτερη φορά μετά την κακή του διαιτησία 
στον αγώνα κυπέλλου του Ολυμπιακού με την Παναχαϊκή, 
έδειξε κακώς να συνεχιστεί ο αγώνας. 
Στο 35΄ και ενώ η Βέροια είχε ανεβάσει στροφές, ο Πέρεζ 
εκτέλεσε κόρνερ ο Ιωάννου πήρε την κεφαλιά με τον 
Αναστασόπουλο να αποκρούει ενστικτωδώς. Στο 36΄ ο 
Γεωργιάδης έκανε την σέντρα, ο Αναστασόπουλος έκανε κακή 
έξοδο, αλλά ο Κόστλι δεν μπόρεσε να πιάσει καλά το σουτ και 
να στείλει την μπάλα σε κενή εστία, ανακουφίζοντας έτσι τον 
Ημαθιώτη τερματοφύλακα.
Στο δεύτερο ημίχρονο συνεχίστηκε το ίδιο σκηνικό με την 
Βέροια να είναι παραταγμένη έξω από την περιοχή της 
Κέρκυρας και να την «βομβαρδίζει» με επιθέσεις. Στο 56΄ 
ο Αμαραντίδης έκανε την σέντρα από αριστερά, ο Ιωάννου 
έστρωσε στον Ολαϊτάν, αλλά το σουτ του τελευταίου 
σταμάτησε στο οριζόντιο δοκάρι. Στο 68΄ ήταν η σειρά της 
Κέρκυρας να έχει δοκάρι, με τον Κυβελίδη να βρίσκει με το 
κεφάλι τον Αγρίτη αυτός να κάνει μία σέντρασουτ από δεξιά, 
με την μπάλα να τραντάζει το οριζόντιο δοκάρι του Λόπεζ.
Στο 74΄ ο Δημητρόπουλος θα δώσει στην Βέροια ότι της 
στέρησε στο 34΄. Ο Ολαϊτάν έκανε την σέντρα από αριστερά, 
ο Κόστλι έπεσε μέσα την περιοχή με τον Δημητρόπουλο να 
υποδεικνύει πέναλτι και παράλληλα την κόκκινη κάρτα στον 
Στάμου. Ο Κόστλι ήταν αυτός που ανέλαβε την εκτέλεση τρία 
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Η Βέροια κέρδισε την Κέρκυρα με 20 και πλέον είναι 
πολύ κοντά στον στόχο της που δεν είναι άλλος από την 
παραμονή. Οι γηπεδούχοι είχαν σε όλη την διάρκεια του 
αγώνα την πρωτοβουλία των κινήσεων και σε έναν αγώνα 
που η μπάλα έκαιγε αυτός που πήρε την ομάδα επάνω του 
ήταν ο έμπειρος Νίκος Γεωργέας.
Οι φιλοξενούμενοι είχαν ως πρώτο στόχο να μην δεχτούν 
γκολ και στην συνέχεια αν τους έβγαινε κάποια φάση να 
πετύχουν κάποιο γκολ.

Η πρώτη καλή ευκαιρία ήρθε από τους φιλοξενούμενους στο 
8΄. Ο Λεόν έκανε την κάθετη για τον Αγρίτη, αυτός σούταρε 

Νίκη “ανάσα” για 
την “Βασίλισσα”

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ
Βέροια – Κέρκυρα 20
Ολυμπιακός – Π.Α.Ο.Κ. 00
Πανιώνιος – Αστέρας Τρίπολης 21
Ξάνθη – Ατρόμητος 00
Ο.Φ.Η. – ΠΑΣ Γιάννινα 21
Παναθηναϊκός – Πλατανιάς 01
Λεβαδειακός – Α.Ε.Κ. 00
Άρης – Πανθρακικός 00

Βαθμολογία
Ολυμπιακός 70
Αστέρας Τρίπολης 53
Π.Α.Ο.Κ. 53
Ατρόμητος 42
ΠΑΣ Γιαννινα 38
Ξάνθη 35
Παναθηναϊκός 35
Πανιώνιος 34
Πλατανιάς Χανίων 33
Λεβαδειακός 31
Ο.Φ.Η. 31
Α.Ε.Κ. 30
Βέροια 30
Πανθρακικός 27
Αρης 26
Κέρκυρα 20

Superleague

λεπτά αργότερα, λόγω των διαμαρτυριών των φιλοξενουμένων 
σε πάγκο και κερκίδα, ο οποίος έστειλε την μπάλα στα δίχτυα 
για το 10. Στο 90΄ και ενώ όλη η Κέρκυρα είχε βγει μπροστά 
ο Μπερτέν βρήκε με ωραία κάθετη στον χώρο τον Ολαϊταν, 
αυτός πέρασε και τον τερματοφύλακα και πλάσαρε για 
το τελικό 20. Στο τέλος του παιχνιδιού ο Γεωργέας και ο 
Γεωργιάδης από πλευράς Βέροιας και ο Βενέτης από πλευράς 
Κέρκυρας δέχτηκαν την κόκκινη κάρτα για να χάσουν ένα από 
τα τρία επόμενα παιχνίδια και όχι δύο.

Οι συνθέσεις
Βέροια: Λόπεζ, Γεωργιάδης, Αμαραντίδης, Ορέστες, 
Τζημογιάννης, Καλογέρης(72’ Καλτσάς), Γεωργέας, Ολαϊτάν, 
Γκιγιέρμο, Ιωάννου, Κόστλι(89’ Μπερτέν)
Κέρκυρα: Αναστασόπουλος, Μπουκουβάλας, Βενέτης, 
Έντερ, Τσουμάνης, Τσοκάνης(67’ Κυβελίδης), Αθανασίου(81’ 
Γιάντσης), Αγρίτης, Στάμου, Λεόν, Γκέσιος(72’ Ηλιάδης)

Προβλέψεις για την επόμενη 
αγωνιστική της Superleague

Γράφει ο Γιώργος Κουλακιώτης



Είναι γεγονός πως οι νέες συσκευές επηρεάζουν τη συμπεριφορά 
μας και τις κοινωνικές μας σχέσεις. Κάτι τέτοιο ίσως να έχει ακόμα 
περισσότερες επιπτώσεις στη συμπεριφορά των παιδιών μικρής 
ηλικίας, που ακόμα δεν έχουν μάθει να επικοινωνούν με άλλους. 
 
Ακόμα δεν υπάρχει κάποια ξεκάθαρη εικόνα για το τι 
μπορεί να επιφυλάσσει το μέλλον για μία γενιά που 
μεγαλώνει στον κόσμο των φορητών συσκευών. 
 
«Πραγματικά δεν γνωρίζουμε τις νευρολογικές επιπτώσεις 
που μπορεί να έχουν αυτές οι τεχνολογίες», δήλωσε ο 
Dr. Gary Small, διευθυντής του κέντρου Loνgevity στο 
πανεπιστήμιο της Καλιφόρνια. «Τα παιδιά, όπως και οι 
ενήλικοι, διαφέρουν αρκετά. Μερικά είναι πιο ευαίσθητα από 
άλλα, όσον αφορά την έκθεσή τους σε οθόνες υπολογιστών». 
 
Αυτό που γνωρίζουμε όμως, σύμφωνα με το Dr. Small είναι 
πως ο ανθρώπινος εγκέφαλος είναι ιδιαίτερα ευαίσθητος σε 
ερεθίσματα, όπως αυτά που προέρχονται από τα tablets και 
τα smartphones. Αν οι άνθρωποι ξοδεύουν περισσότερο 

χρόνο με μία τεχνολογία και λιγότερο να αλληλεπιδρούν με 
άλλα άτομα, όπως οι γονείς τους, θα μπορούσε να αποτελέσει εμπόδιο στην ανάπτυξη ορισμένων δεξιοτήτων επικοινωνίας. 
 
Μία έρευνα που παρουσιάστηκε την περασμένη εβδομάδα από το Millennium Cohort Study, υποστηρίζει πως 
τα παιδιά που παρακολουθούν τηλεόραση, videos ή DVDs για περισσότερες από τρεις ώρες την ημέρα, έχουν 
μεγαλύτερη πιθανότητα να εμφανίσουν προβλήματα συμπεριφοράς, συναισθηματικά συμπτώματα αλλά και 
προβλήματα σχέσεων, από ότι τα παιδιά που δεν σπαταλούν το χρόνο τους σε αυτές τις δραστηριότητες. 
 
Επίσης, τα παιδιά που απασχολούνται με βιντεοπαιχνίδια για το ίδιο χρονικό διάστημα μέσα στην ημέρα, δεν παρουσίασαν κανένα 
σημάδι αρνητικών αλλαγών στη συμπεριφορά τους. Η έρευνα έλαβε υπόψιν 19.000 παιδιά που είχαν γεννηθεί το 2000 και το 2001. 
 
«Η επικοινωνία με τους άλλους είναι ο τρόπος με τον οποίο τα παιδιά μαθαίνουν πως να επικοινωνούν με τον εαυτό τους και μαθαίνουν 
πως να μένουν μόνα τους», τονίζει η καθηγήτρια στο M.I.T, Sherry Turkle.«Η μάθηση για τη μοναξιά είναι ο ακρογωνιαίος λίθος της 
πρώιμης ανάπτυξης και δε θέλετε τα παιδιά σας να χάσουν αυτή τη γνώση επειδή θέλετε να τα κρατάτε ήσυχα με μία συσκευή». 
 
Η κ. Turkle επισημαίνει, μετά από πολλές συζητήσεις με γονείς, εφήβους αλλά και μικρά παιδιά, ότι φοβάται το 
γεγονός πως τα παιδιά δε μαθαίνουν να αλληλεπιδρούν με άλλα άτομα, κάτι που θα τα οδηγήσει στο να γνωρίσουν 
έναν κόσμο τέλειο, όπως οι οθόνες των συσκευών, και θα τους δώσει μία ψευδή αίσθηση της πραγματικότητας. 
 
«Θα πρέπει να είναι σε θέση να εξερευνήσουν τη φαντασία τους, ώστε να μπορέσουν να μάθουν τον εαυτό τους. Έτσι, κάποια 
μέρα θα μπορέσουν να δημιουργήσουν σχέσεις με άλλα άτομα χωρίς να φοβούνται μη μείνουν μόνοι τους», συμπληρώνει η 
κ. Turkle.
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